
1 
 

 

 
 
 
 

SKUPŠTINA / ASSEMBLEA 
 
 
 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 

34. SJEDNICA 
 

održana 3. listopada 2016. godine 
 

 
 
 

 
Pazin, 3. listopada 2016.  



2 
 

     Z A P I S N I K 
 
sa 34. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 03.10.2016. godine (ponedjeljak), u 
dvorani  ISTRA Spomen doma u  Pazinu . 
 Sjednicu je u  10,15  sati  otvorio  VALTER DRANDIĆ, predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS-HNS-ZELENA STRANKA), koji je sjednici i  predsjedavao. 
 Pozdravlja sve prisutne vijećnice i vijećnike Skupštine Istarske županije, Istarskog  
župana dr. sc. Valtera Flega, zamjenicu  Župana, pročelnike i  sve druge  suradnike i 
djelatnike  Istarske  županije, koji su prisutni  sjednici, pozdravlja i  sve druge prisutne koji  
sudjeluju u  radu ove  sjednice i  goste,  predstavnike  javnog informiranja 
 
PRISUTNI – ODSUTNI                                            

R.
br 

VIJEĆNIK 
LISTA PRIMJEDBE 

1. Davor  Komar 
IDS-HNS-Zeleni  

2. Furio Radin 
IDS-HNS-Zeleni Odsutan 

3. Elvira-Krizmanić Marjanović 
IDS-HNS-Zeleni  

4. Valter Drandić 
IDS-HNS-Zeleni  

5. Petra Stojaković 
IDS-HNS-Zeleni  

6. Sandra Ćakić Kuhar 
IDS-HNS-Zeleni  

7. Tedi Chiavalon 
IDS-HNS-Zeleni  

8.  Vili Rosanda 
IDS-HNS-Zeleni  

9. Nevija Poropat 
IDS-HNS-Zeleni  

10. Dragan Filipović 
IDS-HNS-Zeleni  

11. Josip Anton Rupnik 
IDS-HNS-Zeleni  

12. Osman Dželil 
IDS-HNS-Zeleni  

13. Vesna Šćira Knapić 
IDS-HNS-Zeleni Opravdano 

odsutna 

14.  Vladimir Buršić 
IDS-HNS-Zeleni  

15. Zdenko Pliško 
ISU  

16. Slavica Popadić 
IDS-HNS-Zeleni odsutna 

17. Boris Rogić 
IDS-HNS-Zeleni  
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18. Tamara Brussich 
IDS-HNS-Zeleni  

19. Lirim Ramadani 
IDS-HNS-Zeleni  

20.  Eleonora Kotiga Vaš 
IDS-HNS-Zeleni  

21. Božo Duras 
IDS-HNS-Zeleni  

22. Danica Miletić 
IDS-HNS-Zeleni  

23. Lino Kuharić 
IDS-HNS-Zeleni  

24. Vedrana Gregorović 
IDS-HNS-Zeleni  

25. Damir Kajin 
ID 

 

26. Daniel Mohorović 
SDP -SDSS- SDA Hr Opravdano 

odsutan 

27. Tanja Vrbat 
SDP -SDSS- SDA Hr  

28. Silvano Hrelja 
HSU-HSLS  

29. Branko Ružić 
ID  

30. Mladen Premuš 
HSU-HSLS  

31. Mirjana Galo 
SDP -SDSS- SDA Hr  

32. Evelina Biasiol Brkljačić 
HSU-HSLS Opravdano 

odsutna 

33. Maja Šarić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

34. Kemal Velagić 
SDP -SDSS- SDA Hr odsutan 

35. Bojan Skočilić 
SDP -SDSS- SDA Hr  

36. Nikola Dobrila 
ID  

37. Miljenko Koroman 
SDP -SDSS- SDA Hr  

38. Milka Kević 
HSU-HSLS  

39. Marino Roce 
HDZ   

40. Ivica Butorac 
HDZ  Opravdano 

odsutan 

41. Željka Hrlić 
HDZ    
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OSTALI PRISUTNI : 
 
Mr. sc VALTER FLEGO, župan Istarske  županije 
VIVIANA BENUSSI, zamjenica Župana IŽ 
GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica Župana IŽ 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik  Županijske uprave Istarske županije 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine  Istarske  županije 
MELITA FERENČIĆ,  pomoćnica  tajnice  Skupštine Istarske  županije 
IVAN KLARIĆ, voditelj zapisnika, 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC,  pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun IŽ, 
VESNA PAVLETIĆ, v.d. pročelnica UO za decentralizaciju. lokalnu i područnu (regionalnu) 
samoupravu, prostorno uređenje i gradnju 
JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj IŽ, 
LORENA BRGIĆ, mr. sc., v.d. pročelnice za  gospodarstvo IŽ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu IŽ , 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  zdravstvo i socijalnu  skrb IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu  IŽ 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku kulturu  
Istarske  županije,  
PATRIZIA BOSICH, pročelnica  Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i  europske 
integracije IŽ, 
DUŠKO KIŠBERI, šef Kabineta Župana  Istarske  županije, 
DAVOR DEBELJUH, mr.sc. voditelj službe za unutarnju reviziju IŽ, 
DINO ČERNEKA, informatičar. 
 Prema prikupljenim evidencijskim listićima sjednici prisustvuje 35 vijećnika, pa 
Skupština ima potreban kvorum za  održavanje  sjednice i donošenje pravovaljanih  akata. 
 Utvrđivanje dnevnog  reda. 
 PREDSJEDNIK VALTER DRANDIĆ, predlaže dopunu dnevnog  reda  sa 3 točke :  
1. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu financiranja i 

rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove u 2016. godini 
2. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju I. izmjena i dopuna Popisa prioriteta zdravstvenih 

ustanova u vlasništvu Istarske županije za raspored sredstava decentraliziranih funkcija u 
2016. godini 

3. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na odluke upravnih vijeća zdravstvenih ustanova, 
kao točke 17., 18. i 19., čime se Skupština suglasila. 

 
 Pošto  nije bilo  drugih  prijedloga  za  nadopunu dnevnog  reda daje predloženi 
dnevni  red  s dopunama na  glasanje , te nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština 
jednoglasno za  34.. sjednicu  Skupštine IŽ  usvojila slijedeći 

 
DNEVNI RED 

1. Verifikacija Zapisnika sa 32. sjednice Skupštine Istarske županije 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 

42. Tatjana Mrkonjić 
HDZ  Opravdano 

odsutna 

43. Nansi Tireli 
Nezavisna odsutna 

44. Mario Radešić 
Istarski laburisti odsutan 

45. Ticijan Peruško 
Naprijed Hrvatska – Progresivni 
savez 
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3. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 
2016. godinu 

4. Izvješće o radu Župana Istarske županije za razdoblje od 1. siječnja do 30. 
lipnja 2016. godine 

5. Prijedlog  Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 
financijskog  plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za razdoblje 
od 01.01. do 30.06.2016. godine  

6. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije 
7. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 

upravnih tijela Istarske županije 
8. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula 
9. Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Pula 
10. Prijedlog Odluke o utvrđivanju mjerila za osiguranje sredstava za 

zadovoljavanje javnih potreba u djelatnosti predškolskog odgoja i obrazovanja 
u Istarskoj županiji, 

11. Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o dodjeli stipendija 
studentima Istarske županije 

12. Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o stipendiranju 
studenata slabijeg imovinskog stanja u Istarskoj županiji 

13. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koncesiji u svrhu gospodarskog korištenja 
pomorskog dobra radi obavljanja djelatnosti uzgoja školjaka i bijele morske 
ribe u Limskom zaljevu- Cromaris d.d. 

14. Prijedlog Odluke o davanju poslovnog prostora u Ispostavi Rovinj Istarskih 
domova zdravlja na uporabu Društvu osoba s invaliditetom – Rovinj 

15. Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 
predsjednika i članova Službeničkog suda Istarske županije Pazin, Tribunale 
peri l personale inpiegatizio della Regione istriana, Pisino  

16. Prijedlog Odluke o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje 
iz proračuna Istarske županije za Bošnjačko demokratsku stranku Hrvatske – 
BDSH 

17. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima, načinu 
financiranja i raspored sredstava za  decentralizirane funkcije za zdravstvene 
ustanove 2016. godine  

18. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prvih izmjena i  dopuna statusa prioriteta 
zdravstvenih ustanova u   vlasništvu Istarske županije  za  raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija  

19.  Prijedlog Odluke o  davanju suglasnosti na Odluke Upravnih vijeća i 
zdravstvenih ustanova u Istarskoj županiji  

 
ORDINE DEL GIORNO 

 
1. Verifica del verbale della 32a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3. Proposta della Relazione semestrale sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana 

per il 2016 
4. Relazione sul lavoro svolto dal Presidente della Regione per il periodo dall'1 gennaio al 

giovedì 30 giugno 2016 
5. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Relazione semestrale sull'attuazione del 

piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana per il periodo 
dall'1 gennaio al 30 giugno 2016  

6. Proposta di Delibera statutaria sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Regione 
Istriana 

7. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'organizzazione e le 
competenze degli organi amministrativi della Regione Istriana 
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8. Proposta di Delibera sull'integrazione della Delibera d'istituzione dell'Autorità portuale di 
Pola, 

9. Proposta di Provvedimento di nomina del Consiglio d'amministrazione dell'Autorità 
portuale di Pola 

10. Proposta di Delibera sulla determinazione delle misure per garantire i mezzi per 
soddisfare i fabbisogni pubblici nell'educazione e istruzione prescolare nella Regione 
Istriana, 

11. Proposta di Regolamento sulle modifiche e integrazioni del Regolamento 
sull'assegnazione delle borse di studio agli studenti della Regione Istriana 

12. Proposta di Regolamento sulle modifiche e integrazioni del Regolamento 
sull'assegnazione di borse studio agli studenti meno abbienti della Regione Istriana, 

13. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sulla concessione ai fini dello 
sfruttamento economico del demanio marittimo per lo svolgimento dell'attività di 
allevamento di cozze e pesce bianco nel Canal di Leme -Cromaris S.p.A. 

14. Proposta di Delibera sull'assegnazione del vano d'affari della Filiale di Rovigno delle 
Case della salute dell'Istria, in uso alla Società invalidi di Rovigno 

15. Proposta di Provvedimento sulle modifiche e integrazioni del Provvedimento di nomina 
del presidente e dei membri del Službenički sud Istarske županije Pazin, Tribunale per il 
personale impiegatizio della Regione Istriana, Pisino 

16. Proposta di Delibera sulla sospensione dell'erogazione dei mezzi per il finanziamento 
annuale regolare dal Bilancio della Regione Istriana per la Bošnjačko demokratska 
stranka Hrvatske - BDSH (Partito bosniaco democratico della Croazia) 

17. Proposta di Delibera sulle modifiche della Delibera sui criteri, le misure, le modalità di 
finanziamento e la suddivisione dei mezzi per le funzioni decentrate per gli istituti sanitari 
nel 2016 

18. Proposta di Conclusione sulla determinazione delle I modifiche e integrazioni dell'Elenco 
delle priorità degli istituti sanitari di proprietà della Regione Istriana per la distribuzione 
dei mezzi delle funzioni decentrate nel 2016 

19. Proposta di Delibera sul consenso alle Delibere dei Consigli d'amministrazione 
degli enti sanitari nella Regione Istriana 

 

AD – 1 Verifikacija Zapisnika  sa 32. sjednice Skupštine Istarske 
              županije 

  
Skupština je  bez  primjedbi  jednoglasno verificirala  Zapisnik  sa 32. sjednice 

Skupštine Istarske županije  
 
 AD – 2  Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 
 Za ostavljanje  vijećničkih pitana  prijavili su se : Sandra Čakić Kuhar, Vili Rosanda, 
Silvano  Hrelja, Elvira Krizmanić Marijanović. Marino Roce, Boris Rogić, Danica Miletić, Josip 
Anton Rupnik, Brako Ružić, Mirjana Galo 
 
 SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, IDS, ima dva pitanja. 
 Prvo pitanje odnosi se na osiguranje prehrane za  školsku djecu. To je  nastavak 
onog pitanja od prošle sjednice. Sredstva i provođenje ovog  projekta osigurani su  od  
strane države, međutim, dosta je  bilo komplikacija  u samom postupku provođenja. Zadnji 
put smo  dobili odgovor  da će se dogovoriti sa Zakladom «Hrvatska za  djecu» način 
provođenja za  takozvane  bogatije županije. Kako imam informaciju i u toku  samog 
natječaja došlo  je do promjene cenzusa, od onih  dosta širokih 2.600,00 kuna došlo  se na 
2000.00 kuna. Sam postupak  registriranja je bio dosta zahtjevan, a isto  tako i u  definiranju 
odnosno u ugovaranju samih obroka je bilo nelogičnosti, ugovaranja su kako  sam  
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informirana od  dana potpisivanja ugovora, a ne od  dana početka školske godine. Zanima 
me kako  taj  postupak teče obzirom da je školska godina započela. 
 I  drugo pitanje tiče se projekta institucionalizacije zavičajne nastave u  srednjim 
školama. Bilo je dosta govora oko toga. Zanima me da li je projekt saživio. 
  
 PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za  obrazovanje, sport i  tehničku 
kulturu: 
 Kao  što je poštovana vijećnica Sandra Ćakić Kuhar rekla, bilo je određenih teškoća u  
samom početku. Međutim, mislim da smo sve posložili, nastava je  počela, škole su  
dostavile pravovremenu  dokumentaciju, konkretno za područje Županije gdje smo mi 
osnivači, prijavilo  se u  startu 20 škola. U međuvremenu  su dvije odustale, tako  da imamo 
ukupno18 škola i obuhvat otprilike od  tristotinjak učenika. Škole su  to odradile. Bio je dosta 
kratak  rok za pripremu dokumentacije, koja je zahtjevna. Međutim, uspjeli  smo i  vjerujem 
da ćemo tijekom listopada posložiti konačno i da će to  saživjeti kako  treba 
.  
 ŽUPAN Istarske županije mr. sc. VALTER FLEGO: 
 Hvala na pitanju oko zavičajne nastave. Zavičajna nastava je  krenula i  to  ne sada 
već pred 3 godine, najprije u vrtiće, u osnovne škole, a ovo proljeće imali  smo  natječaj za  
srednje škole. Ono što  mene jako veseli je činjenica da na tom natječaju od ukupno  21 
srednje  škole koliko imamo u  Istarskoj županiji prijavilo  se i prihvatilo  smo  kandidaturu  16 
škola,  što  znači  da sada, evo, prošli  tjedan da tako  kažem, kada je krenula nova školska 
godina, započeo  je projekt u tom 16 srednjim škola i  mi  ćemo  napraviti ovih dana 
takozvani instruktažni dan gdje ćemo sve profesore, profesorice, ravnatelje, «instruktuirati», 
odnosno pripremiti za  samo uvođenje  zavičajne nastave u  srednje škole, naravno, potpisati 
ugovore o  financiranju i u provedbi iste i u  srednjim školama. 
 Ono što ja želim ovdje  naglasiti je činjenica  da je  to dobrovoljna  nastava, da je to 
projektna nastava i  da će, kao i svake školske godine i u  srednjim školama završiti onako 
kako je  završila i u  osnovnim školama, odnosno u vrtićima na proljeće, a to je velikom 
prezentacijom ili Projektnim danom. A mogu ovom prilikom najaviti jedan slijedeći korak koji 
će biti isto  tako  daljnja evolucija zavičajne nastave, a to će biti izrada priručnika zavičajne 
nastave, budući da još jedan takav priručnik ne postoji, a imamo  veliku želju ili potražnju za  
korištenje istoga.  

Kada govorim o zavičajnoj nastavi, a i zbog vašeg odličnog pitanja prije koje se tiče 
prehrane, ja ću spomenuti  da je zavičajna nastava ustvari sastavni  dio našeg regionalnog 
identiteta  i upravo tako radimo i na jednom velikom drugom projektu zajedno  sa  lagovima i  
sa  AZRRIJEM, a  to je projekt uvođenja istarskih menija i namirnica u naše škole. Taj projekt 
definitivno će povećati i dio lokalnih namirnica u školama, na taj način  stvoriti  s jedne strane 
zdrave prehrane, ali i pomoći našim poljoprivrednicima u  lakšem plasmanu  svojih namirnica 
kroz osnovne i srednje škole, ali neka to bude perspektivni dio   ove priče o kojoj će se 
sasvim sigurno  još puno, puno čuti. 

 
 VILI ROSANDA, IDS: 
 Uzevši u  obzir jedne evidentne produženje turističke sezone, ali i  trendove 
povećanja temperatura u mjesecu septembru što vidimo iz  godine u godinu, predložio  bih 
Županu  jednu inicijativu, da sa  nadležnim tijelima razmotri mogućnost produljenja  ljetnih 
praznika to jest  da se početak školske godine za školsku godinu 2017/18 pomakne za 
sedmicu  dana.     
 
 ŽUPAN: 
  Zahvaljuje vijećniku Viliju Rosandi na inicijativi i kaže da  je dužan  reći da prihvaća 
inicijativu kao prvo u  početku, ali isto tako da smo napravili  jedan veliki napor da i ova 
zimska sezona, odnosno da drugo polugodište ne započne u četvrtak kao to je bio prijedlog  
Ministarstva, već da započinje u ponedjeljak 16.01, već 16. siječnja započet će u Istarskoj 
županiji nova nastavna  godina, odnosno zimsko polugodište, upravo na  našu inicijativu za  
razliku od velikog, velikog dijela Hrvatske, gdje će po  meni nelogički to početi u  četvrtak. I 
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apsolutno prihvaćam ovu inicijativu i  sa inicijativom ćemo  ići ćemo  kao i  sa tom inicijativom 
o kojima sam pričao  za  zimske  ferije  prema resornom Ministarstvu, kako bismo mogli s 
jedne strane pomoći prvenstveno ljudima, djelatnicima u turizmu, ali i djeci, jer  u mnogim 
školama  nemamo klime, čak reći ću  da bi bilo  jednostavnije da nam je još više školstvo  
decentralizirano  da bismo  se ovdje dogovorili vrlo, vrlo  brzo, ali  evo, prihvaćam inicijativu, 
idemo probati u  tom smjeru. 
   
 SILVANO HRELJA, HSU: 
 Svoje pitanje bih uputio, vrlo  kratko, gospodinu Županu. Naime u više navrata sam 
sa ove govornice govorio o problemu  novog prostora za zaposlene u Zaštitnoj radionici, 
dakle, u ustanovi TEKOP NOVA. Čini mi  se da to ide u dobrom smjeru prema informacijama 
i volio  bih dati inicijativu  da se to na neki način digne na jedan nivo, da se to obznani 
javnosti, da se otvori  ta zaštitna radionica  u svojim prostorima, jer ova Županija, mislim 
pored dobrih rezultata u  turizmu, pored dobrih  rezultata u  poljoprivredi i u  svim ostalim 
djelatnostima, mora bit perjanica u Hrvatskoj po brizi za  osobe s invaliditetom. O njihovom 
radnom angažmanu i  njihovom uključivanju u svijet rada, pa  bih  molio da  se tu  da jedna 
jasna poruka i građanima Istre i  Hrvatske da mi o  njima vodimo  računa. Moji je zadatak tim 
veći što sam bio  jedan od  potpisnika dokumenta još 2002. godine kada je stari TEKOP 
otišao u  stečaj  da se iz  stečajne mase otme ova radionica i u  svim segmentima   sam 
sudjelovao. Prema tome ta briga ne smije ni  meni ni vama nikada prestati i o tome moramo 
govoriti i  kao, hajmo  reći, jednom osuđujem se reći najboljem primjeru Hrvatsku  takve vrste 
sufinanciranja i davanja posla jednoj takvoj zaštitnoj radionici. Ovdje u  dvorani ima dosta 
ljudi koji klimaju  glavom da smo prošli  cijeli taj put i doista se ponosimo tom našom 
zaštitnom radionicom i  možemo  još i unaprijediti to poslovanje. 
 
 ŽUPAN: 
 Evo i ja  vrlo kratko poštovani vijećniče, osjećam potrebu  da se najprije zahvalim 
vama, jer ste to inicirali upravo taj novi  dio, da tako kažem i  razgovora sa bivšim ministrom, 
resornim ministrom, ali  da se zahvalim i Ministarstvu i  Gradu Puli  na svemu što smo uspjeli  
ustvari napraviti. Mislim da je to  stvarno  jedna krasna priča, krasna priča najprije za  ljude 
koji tamo  rade, ali i za  širi  svijet i da  i iz ove govornice apeliram na svu  javnost  da 
koristimo  te proizvode i  to  sjajne i vrijedne ljude, a ja mogu  vašu  inicijativu  samo prihvatiti 
i obvezati se da  upravo u  tom nekom smislu prema javnosti, prema promociji, ćemo i ići, jer 
to svi ti ljudi itekako zavrjeđuju. Hvala još jedanput na svemu. 
 
 EVELINA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, HNS: 
 Postavljam pitanje Županu. 
 Molim da nas izvijesti  kako teku  radovi na izgradnji nove bolnice, županijske bolnice 
u  Puli. 
  
 VALERIO DRANDIĆ,  
Praktički  kako  smo  na svakoj  sjednici pričali o tome, ja  danas mogu izvijestiti  da smo u 
cijelosti  postigli apsolutno potpunu suglasnost na gradilištu i riješili sva ona neriješena 
pitanja i usuglasili  sve da tako  kažem sporne situacije i da je od  nedavno  situacija potpuno 
otvorena  i pozitivna za nastavak  radova,  koji su  već i  debelo krenuli, dakle, velike 
promijene  će se vidjeti kada se počne  zatvarati  fasada i  raditi  na fasadi, ono što se sada 
radi unutra  to je lagano onako instalaterski  radovi koji nisu  pretjerano fini, međutim, 
situacija je dobra, sve je riješeno i mislim da ćemo ovih dana i ovu ogromnu  hrpu materijala 
početi odvoziti, najprije ne mineralne sirovine, nakon toga i mineralne čim obala bude 
spremna za  nasipavanje, jer je šteta materijal deponirati na deponiji.       
 
 ŽUPAN; 
 Možda još samo  da nadopunim gospodina Valerija Drandića s jednom rečenicom  
budući  da sam razmišljao  da smo od prošle radne sjednice do sada mali samo  svečanu  
sjednicu  23.09.2016. godine i hvala svima koji su bili  na svečanoj sjednici. Dakle, u 
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međuvremenu  mi  smo konačno i  potpisali novo izmijenjeno jamstvo sa HABOROM, gdje 
možemo sa tih 300 milijuna kredita financirati izgradnju i opremanje i to, dakle, produžili  rok 
korištenja, što znači  da je to  jedan veliki, velik korak unaprijed učinjen i  da do  sada i 
formalno možemo reći kako  smo osigurali  sva financijska sredstva, a o operativi, odnosno o 
samim radovima na terenu izvijestio vas je gospodin Valerio Drandić.  
 
 MARINO ROCE, HDZ, ima dva pitanja: 
 Prvo, gospodine Župane ja bih  vas molio da nas izvijestite onoliko koliko znate, ali 
čitali smo u  medijima vezano za Uljaru u Vodnjanu, piše se o nekim istragama. Mi smo bili 
kao   Klub vijećnika HDZ-ea bili protiv tih procesa 2012. godine i  nismo to  podržali, pa  bih 
želio da nas izvijestite, jer ovo tijelo je u tom  sudjelovalo. 
 Drugo pitanje  je vezano za navodnjavanje u Valturi, koliko ja znam ove godine tamo  
se nije navodnjavalo i to je jedan projekt u kojeg  se puno novca investiralo. Ne znam koja 
mu je budućnost. Još ove godine nije krenulo navodnjavanje i u elaborat koja kultura i uz  
koju  cijenu  vode će izdržati to navodnjavanje. Valjda je kompletna kvaliteta te studija 
napravljena i izgradnja. 
 
 ŽUPAN: 
 Hvala vam poštovani  vijećniče na dva pitanja. Dakle, ja ću  vrlo šturo i  kratko 
odgovoriti  na prvo pitanje, a na drugo pitanje je spreman pročelnik za poljoprivredu 
odgovoriti. 
 Ja znam koliko i  vi oko Uljare, možda čak i  manje, jer nisam bio u  tim skupštinama o 
kojima vi pričate. Znam ono što  sam čitao u novinama i znam da je  sada Državno 
odvjetništvo to koje treba razmotriti  situaciju. Nije na meni  da komentiram i mislim  da 
nikome od nas nije isto tako  da komentira. 
 
 MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i  vodoprivredu IŽ : 
 Što  se tiče projekata za navodnjavanje Istarska županija je uložila značajna sredstva 
i pripremu projekata, između ostalog, izgrađen je sustav za navodnjavanje u Valturi. 
Nailazimo na poteškoće u  realizaciji projekata prvenstveno iz  razloga što Ministarstvo 
poljoprivrede u suradnji s Hrvatskim vodama nije izmijenilo Uredbu Vlade o plaćanju vodne 
naknade koja iznosi 2,85 kune, gdje se akumulacija Valture treba puniti iz izvora Jadreški i 
dok  se naknada  za navodnjavanje za korištenje vodnog sustava za navodnjavanje  ne 
spusti na 8 lipa koliko je u  cijeloj Republici Hrvatskoj,  u Istri praktično neće biti moguće 
koristiti vodu za  navodnjavanje, koja je, normalno, prvenstveno usmjerena u sustav 
vodoopskrbe za sustav vodoopskrbe. Međutim, mi smo postigli  sporazum sa Hrvatskim 
vodama i  sa vodovodima u  Istri, da se voda od 01.10., odnosno  prvog listopada do prvog  
svibnja, koja jednostavno teče u more, koristi za  punjenje akumulacija koje su u  funkciji 
navodnjavanja.   
 Prva akumulacija izgrađena je u Valturi, kapaciteta 650.000 kubika. Međutim, cijenu 
od 2,85 kuna koju  vodovod plaća za  korištenje voda i ispušta te vode u  sustave za 
vodoopskrbu, ne može se jednostavno  ekonomski podnijeti   da se ta voda sa 2,85  koristi 
za poljoprivredu.  
 Valtura je navodnjavala prošle godine, odnosno ove  sezone, ali  samo sa onim 
dijelom što je koristila vodu iz bušotina, a to je 40 litara u  sekundi, sasvim nedovoljno  da bi  
se moglo koristiti svih 450  hektara za koliko je sustav izgrađen.  
 Mi imamo više kontakata sa Ministarstvom  i sa Hrvatskim vodama. Nažalost, Vlada 
ne funkcionira, Vlada nema osnove da donese Uredbu, već godinu i pol  dana muku mučimo  
sa  nadležnim tijelima  da Vlada donese Uredbu i nadam  se da će nakon konstituiranja 
Vlade biti  donijeta Uredba da se voda koja ide umjesto u  vodoopskrbu i puni  akumulacija, 
svede naknada na  8  lipa. U toj  varijanti mi ćemo  valjda moći nastaviti gradnju  sustava u  
cijeloj  Istarskoj županiji, dobit ćemo  za  narednih  8  dana građevinsku  dozvolu Valtura – 
Basarika, koja će se također  slijevati  akumulacija iz  vodoopskrbnog sustava Gradole u  
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varijanti  2,85 plus 2,00 kune koliko košta voda iz  sustava za navodnjavanje, to je 4,85, to  
ne može podnijeti  niti  jedna poljoprivredna kultura. 
  
 MARINO ROCE , HDZ: 
 Zahvaljujem pročelniku Milanu Antoloviću, samo jednu stvar, ja nemam točnu 
informaciju, mislim da imam, jer sam 7 godina radio u Valturi,  Valtura je imala i ima i  sada 
navodnjavanje 85 hektara, ovo  je napravljeno za  sve drugo, ali tamo  se desila jedna 
havarija koja je, po  meni, veliki tehnički propust. Znači, da je tu to poplavilo i uništeno, znači, 
nije bilo  ventila na dovodu koji će to zaštiti, nije bila predviđena pumpa koja će izvlačiti  
takvu  vodu. Ljetos se nije moglo ni zalijevati, jer se to popravljalo. Takva je informacija i  ne 
znam tko će u toj havariji  snositi  troškove, jer je to, po meni, koji sam  tehničko lice, ing. 
elektrotehnike, apsolutni propust projektanta i  svih onih koji su  takav projekt prihvatili da se 
pumpna stanica stavi na  nultu točku bazena i  da nema zaštite u slučaju  da pukne cijev ili 
probije nešto.  
  
 BORIS ROGIĆ, IDS: 
 Prvo pitanje je upućeno prema Županu. Naime, nije prvi put  da se sa ove govornice 
razgovaralo o  problematici primanja  signala frekvencije RTV, pogotovo  naročito na 
području zapadne obale Istre, međutim, svako  toliko  pojavila se problematika i na  Istočnoj 
obali Istre, konkretno Općine Kršan, pa  bih uputio jedno konkretno pitanje ako je moguće da 
mi  Župan odgovori što je sve poduzeto  da se ipak  ta problematika riješi  na zadovoljavajući 
način. 
 Drugo pitanje, htio  bih samo, iako ste možda to čitali u  medijima itd., da je započelo  
sa rekonstrukcijom , odnosno  sanacijom  državne ceste B-64 na pravcu od Vozilići gore 
prema Kršanu u  dužini otprilike 1800 metara. Ne bi bilo ništa čudno da se vrši ta sanacija ili 
rekonstrukcija, jer nije ni prvi, ni  zadnji put, međutim, ako vam kažem da  je to  bez  
konkurencije taj dio, ta etapa državne ceste, možda najgora bila od Novigrada do 
Dubrovnika, da se je čekalo na rekonstrukciju te ceste 10 godina, da se pokušavalo na razne 
načine od lobiranja do odluke, do kucanja na vrata i tome slično da se to napravi, međutim, 
uspjelo se ipak  nakon  tih 10 godina da se to pokrene. 
 Samo da vas podsjetim da  u neposrednoj blizini te ceste, a to  vam je pravac 
Šušnjevica gore prema tunelu,  da se radilo  3 godine da gradila ona cesta i mi  smo  3 
godine koji smo često putovali tamo išli po batudi. Jednostavno  to je  bila prava propast. 
Znači, čim je u pitanju  tako  nešto  treba dosta vremena, dosta i muke da se to pokrene. 
Možda čak nije ni čudno ako smo mi  čekali  10 godina, ako povučemo paralelu da Istarska  
županija  čeka 20 godina da se počelo  sa izgradnjom  naše bolnice u Puli, onda postavljam 
pitanje u čemu je  tu  kvaka. 
 
 ŽUPAN: 
 Hvala vam poštovani  vijećniče na jednom pitanju i jednom  komentaru. Reći ću samo 
jednu  rečenicu  koju  ste vi  rekli, odnosno  ponoviti, zbilja treba puno  vremena, puno muke, 
kako  ste vi  rekli, da  dođemo do  nečega i  drago mi je  da je korak po korak išlo, ipak se 
nešto  rješava, ipak jesmo nešto uspjeli poraditi u  ovom konkretnom slučaju  sa Hrvatskim 
cestama, ali i  sa odašiljačima i  vezama. Naime, ja se itekako jako dobro sjećam ovdje 
rasprava i  pitanja oko smetnji i prijemu  RTV-e signala diljem Istre i mogu  vam  reći  da sam 
sudjelovao na sastanku, odnosno zatražio i bio na sastanku  sa predsjednikom Uprave 
odašiljača i  veza, gospodinom Boticom, te da odašiljači i veze nakon što su  analizirali 
situaciju  po Istri, nakon što  su mjerili i  sami su se uvjerili u ono što mi  već odavna znamo, 
a to je  u  loš signal, posebice tijekom ljetnih mjeseci na području naše Županije i isporučili  
da krenu  najprije sanirati područje Poreštine. Kada kažem sanirati onda prevedeno to znači 
pojačati naš hrvatski  signal što su  rekli  kako će uvrstiti u plan djelovanja već ovih zimskih 
mjeseci, što je, dakle, znači  da će na područje  Porečanke i Porečani imati bolji  RTV-e 
signal. Nakon toga, nakon tih  rezultata, vidjet ćemo zajedno  hoće ili ne taj novi  pristup 
uroditi plodom i onda dogovor je  da nakon Poreča idemo  analizirati  ostale bivše općine i  
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rješavati, pojačavati hrvatski  signal kako bi  naši  ljudi mogli konačno konzumirati ono što 
plaćaju.    

. 
DAMIR KAJIN, ID: 
Zamolit ću Župana da malo koncentriranije pokuša odgovoriti na pitanje što  se 

dešavalo oko Vodnjanske uljare, «Uljare San Lorenzo». Netko govori  da je tamo  netko  
zamračio 2,2 milija kuna. Sada pustimo  fizičku osobu, nećemo o njima, ali za isto  djelo  
tereti se i  pravna osoba i onda je to puno ozbiljnije, jer AZRRI, pretpostavljamo, ima neku 
Skupštinu, ima Nadzorni odbor, a Nadzorni odbor u 100 postotnom je vlasništvo  Istarske 
županije, za što je  direktno odgovoran Župan. To  je moguće vidjeti iz  njegovog Izvješća na 
stranici  28. I  vaše je, gospodine Župane, da  spriječite tamo  daljnju  štetu, jer do 2021. 
godine ova Županija bi u tu Uljaru  trebala uložiti 22 milijuna kuna. 

I drugo pitanje u ovoj godini Cimos je ostao  bez 150 radnika, Cimos grupa 
Hrvatske. Nekima nije produžen ugovor, neki su dobili otpremninu i  tako je ta brojka od 1200 
ljudi  svedena na nekih 1050. Slovenska grupacija Cimos je u ogromnim problemima i kreće 
prodaja cijelog paketa ili  cijele grupe od Slovenije, Hrvatske, Bosne i  gore do Srbije, da bi 
zbog  duga  Cimosa Riječkoj banci od 20,2 milijuna eura sa  zaštitnim kamatama to je možda 
i 50 milijuna eura, blokirao nekretnine Cimosa iz Buzeta, pa sada me zanima odnos 
Slovenskih vjerovnika, to su  sve  slovenske banke sa investitorima i  kako će se to u  
konačnici odraziti na poslovanje  buzetskog Cimosa. 

 
ŽUPAN: 
Hvala na ova dva pitanja, pokušat ću biti koncentriran i na prvo pitanje koncentrirano 

odgovoriti ne mogu  vam odgovoriti, jer se provode istražne radnje. Točka ! Dakle, to je  
koncentriran odgovor na prvo pitanje, jer je to  jednostavno tako. 

A koncentriran odgovor na drugo pitanje bilo  bi  da sam razgovarao  sa gospodinom  
koji  je zadužen za  današnje poslovanje Cimosa  i  svjesni smo  svih tih problema o kojim 
pričate, ali prema mojim informacijama u  slijedećih  desetak dana, što i  gospoda potvrđuju, 
trebalo bi  biti potpisan ugovor o kupoprodaji i naravno  da budući kupac itekako vodi računa 
o  svemu tome, ali i o  drugim  detaljima o kojima ovdje nismo pričali, što je  naravno paket 
prodaje Cimosa.  Meni je teško govoriti sa budućim predsjednikom uprave, dakle, sa ljudima 
iz Vicenze koji očito ulaze u Cimosa dok to  ne bude formalno-pravno gotovo, tako  da ne bih 
želio  prejudicirati stvari, ali ono što mogu reći da vjerujem i  nadam se  da će proizvodnja, 
poglavito u Buzetu nastaviti  se upravo ovako kao što je to danas, sada, možda i nadam se i 
bolje s obzirom da to njima nije prva tvornica u automobilskoj industriji. 

 
DAMIR KAJIN, ID: 
Dopunsko pitanje,  ja ću isto pokušati biti  koncentriran koliko mogu. Oko Vodnjanske 

uljare MUP je dovršilo prvo istraživanje i utvrdio da je došlo  do zlouporabe povjerenja u 
gospodarskom poslovanju. Za isto  djelo, kao što znamo, tereti  se, prije svega, Trgovačko  
društvo iz Pazina. Naime, ta zgrada u Vodnjanu je preplaćena 2,2 milijuna kuna. Protiv  55 
godišnjaka podnesena je kaznena prijava DORHU.  Već  sada preuzet je kredit od 5,7 
milijuna kuna, a 4,7 milijuna kuna je isplaćeno vlasnicima. To je ukupna ulaznica od  10,4 
kuna, a do  2021. godine prije sam rekao  da bi  trebalo u  to uložiti  22 milijuna kuna.  
Županija treba vratiti kredit Fondu za  razvoj poljoprivrede od nekih 6 milijuna kuna i  kredit 
Poslovne  banke od 7,6 milijuna kuna. Ja mislim da je Župan dužan nešto po tom pitanju i 
učiniti. 

A što  se tiče Cimosa, Cimos grupacija je nekada, govorim o  grupi od Slovenije, pa  
sve do Srbije ili  Bosne i  Hrvatske, imala 8000 radnih mjesta, početkom godine 4.800, do 
kraja ove godine 3.800, a Buzetska grupacija će pasti na ispod 1000, a  druge godine može i 
ostali. 

 
ŽUPAN: 



12 
 

Opet govorim, provode se izvidi i  sve je to u  redu, nisam pravnik, vi  jeste, učili smo 
na nekim tečajevima kada stvar uzme Državno odvjetništvo, onda svaki pravnik sa 
fakultetom ili  srednjom školom, zna  da se stvari  ne smiju  komentirati.      

 
JOSIP ANTON RUPNIK, ZELENI,  ima jedno pitanje i jedan prijedlog.: 
Jedno pitanje se odnosi, evo biti će skoro 20 godina kada smo na ovoj Skupštini  

donijeli odluku  da jedan od strateških razvoja gospodarstva Istre treba biti  eko-agroturizam, 
jasno u  sklopu  toga  eko - turizam, temeljen na  razvoju  eko - poljoprivrede. Kako  vidimo  
tu   se nije daleko došlo, pa me interesira što će se poduzeti da se taj naš zaključak provede 
u djelo. Koliko imam informacije, jasno da tu  vidim da su najviše zatajile državne  institucije.  

Drugo je  praktički prijedlog. Pred mjesec dana smo proslavili  140 godina građenja 
velike pruge Divača – Pula i  sa sadašnjom situacijom, prema našim informacijama, vidimo  
da se nadamo  da će Hrvatske željeznice tu  prugu konačno uspjeti  uništiti, a ne da je  
razvijaju, moderniziraju, jer sasvim je jasno nema razvoja gospodarstva, prvenstveno 
prerađivačke industrije, bez željezničkog prijevoza, što sam tražio  što je željeznički prijevoz 
je po putniku i po toni prijevoza skoro  50 % niža cijena, drugo, puno  je sigurniji,  ekološki 
kreativniji. I  sada kada se nalazimo u  energetskoj krizi faktički  se tumači  da je  potrošnja 
energenata u željezničkom prijevozu   4 do četiri puta niža nego u  cestovnom prijevozu. S 
tom namjerom bih predložio  da se  sazove tematska sjednica, gdje će na tu  sjednicu  biti  
pozvani  predstavnici Vlade, Željeznice i čak bi bilo dobro  da se pozovu  predstavnici 
Slovenskih željeznica,  jer bih  htio upozoriti  da smo  mi  za  vrijeme dok je bila predsjednica 
gospođa Kosor Vlade naše, tada upućen takav jedan naš zahtjev Slovenskim željeznicama, 
Slovenskoj  Vladi i  Hrvatskim željeznicama i  Hrvatskoj  Vladi. Slovenija , Željeznica i  Vlada 
nam je u roku od 14 dana odgovorila da su oni voljni da se ugradi prijevoz i čak su i ponudili 
kompoziciju koja bi  trebala obaviti prijevoz, ali  da se ponovo protive Hrvatske željeznice. Od 
Hrvatskih željeznica i od Hrvatske vlade  nismo nikada dobili odgovor.  

 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za  turizam  IŽ: 
 Poštovani  vijećniče zahvaljujem na pitanju. Ja bih  se više osvrnula na eko - turizam, 

da ne ulazim u   ekološku  proizvodnju s obzirom da predstavljam Upravni odjel za  turizam 
IŽ.  Eko -  turizam vam se vrlo često  poistovjećuje ili  odnosi i na prirodu i turizam, ruralni  
turizam, agro-turizam, pa čak i  robinzonski  turizam, i  vaša inicijativa je odlična. Mi  po tom 
pitanju u  našem segmentu, u našoj domeni  već  radimo s obzirom da je Istra zaista ima 
uvjete, posebno unutrašnjost za  razvoj  eko-turizma, s obzirom da eko- turizam je i  ne smije 
bit i kočnica sa masovnim turizmom, stoga  potičemo i  eko-smještaj kroz  markicu eko-nod, 
pa i kampove koji se u  tom smjeru planiraju  razvijati i  agroturizme također. Ono što je vrlo  
važno reći  da bi  se  jedan takav turizam, koji je selektivni oblik turizma, organizirano  
razvijao, treba postojati Strategija  razvoja eko - turizma za Hrvatsku. Stoga ćemo mi uputiti 
Ministarstvu  turizma tu inicijativu upravo kako bi  se postavili  jasni ciljevi, zadaci, uvjeti  po 
kojima bi  se onda  takav turizam i  razvijao  u  Hrvatsko, naravno  onda i u  Istri. I ono što  
treba isto tako istaknuti da  taj turizam treba promatrati vrlo disciplinarno  s obzirom da 
uključuje, ja sam prije to  spomenula smještaj, koji mi  potičemo, ali u ovom slučaju, naravno, 
i poljoprivrednu proizvodnju i zaštitu prirode,  tako  da, evo, morati će  se uključiti u  svakom 
slučaju više ministarstva, kako  bi  ta Strategija mogla biti jasna i svima nama koji bismo s 
time onda  upravljali  i lakše za provođenje. 

 
PREDSJEDNIK: 
Vašu inicijativu ćemo  razmotriti što  se tiče  tematske sjednice, kada ćemo imati 

konkretan odgovor kada i na koji  način bismo  eventualno mogli zakazati jednu  takvu  
sjednicu.  

 
BRANKO RUŽIĆ, ID: 
Imam jedan zahtjev  Poljoprivredno Zadružnog centra Istra, Pazin – Zadruga za 

poljoprivredu, trgovinu i turizam, da javno upozorim institucije  Istarske županije, tako i  vas  
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Župana, tako i predsjednika Skupštine, a radi se u svezi  Terana, pa ću ja  sada to ukratko 
pročitati. 

Predmet : Teran, Zadružni  centar, Teran je vezan za  tradiciju, kulturu, krajolik Istre, 
izuzet je iz prostora u kojem postoji stoljećima, zahtjevom Republike Slovenije i jednim 
potezom «pera» Bruxellesa, pripojen je   administrativnom području Republike Slovenije. 

Potpuno izostalo zauzimanje  pregovaračkog tima Republike Hrvatske za zastupanje 
interesa malih proizvođača velikog lokalnog vina zvanog  Teran, rezultiralo je zaštitom 
proizvoda kao  Slovenski proizvod naziva Teran,  a ne kao Hrvatski. 

Indignirani, težaci vinari i podrumari, zatečeni su  takvom  odlukom EU administracije i 
pasivnosti Hrvatskih  institucija. 

Već nekoliko godina se čini i prikazuje u javnosti da se po  tom pitanju  nešto  radi ali 
do sada nije nigdje javno obznanjen postupak koji se vodi i kada se može  očekivati  
pozitivan ishod. 

Registracija vina se provodi po Zakonu u kojem nema Terana ni u kojem obliku. 
Istarski  vinogradari trpe značajne štete kod preimenovanja ili prekategoriziranja u 

druge sorte ili denominacijom svojeg stoljetnog autohtonog proizvoda. Istom mjerom i kupci 
su zbunjeni sa raznim nazivima i rješenjima nadležnih službi, kao i  negodovanje građana sa 
gubitkom tradicije proizvoda. 

Sve dosadašnje informacije  kojima se obavještavala javnost i istarski  vinogradari 
nisu uvjerljivo značile neki administrativni postupak koji  daje nadu  da se konkretno krenulo 
pravim korakom ka Evropskoj komisiji koja bi  trebala započeti proceduru prigovora. 

Istarski vinogradari, vinari proizvođači Terana, stoga, pozivaju  Županijske institucije 
da se kroz  svoja ovlaštenja  založe i zatraže od  nadležnih  državnih tijela i  institucija  da  se  
nastali problem oko  registriranja izvornog  autohtonog proizvoda Istarski  teran  pokrene i da 
se dođe ka  cilju. 

Mogu li još  dvije minute, jednu istinitu  priču. 
 
PREDSJEDNIK, naglašava da po Poslovniku imamo ukupno dvije minute za 

vijećnička pitanja, a vi govorite već  3 i po minute. / B. Ružić; jednu istinitu priču/. 
 
ŽUPAN: 
Hvala na ovoj  aktualnoj  temi, hvala  na ovom pismu. Tu  treba reći par  stvari..Mi 

itekako  radimo  vezano za pitanja Terana. Vidite kako  radimo  vezno za zaštitu tog imena, 
ali na početku ću reći  da ne treba dizati paniku, nego treba se baviti  argumentima i  kao što, 
evo, vi  razgovarate  sa vinarima i hvala  vam na tome, tako  smo, evo, i mi, pročelnik i ja bili  
pred  15 dana i  sa svim odgovornim ljudima diljem Istre, Vinistre, naravno, sa našim 
Ministarstvom. kako bismo  postigli  zajednički cilj, odnosno kako bismo išli   prema tome da 
naše stoljetno vino ovdje i  dalje se može i proizvoditi i prodavati 

Ja želim reći ono isto što sam  rekao i pred 15 dana kada su me i novinari pitali, 
dakle, izjave, Slovenskog ministra, ne smatram utemeljenima i ono što ćemo mi dalje raditi je  
razgovor, je argumentirano  lobiranje i preko našeg Ministarstva, ali i  preko Europskog 
parlamenta, gospodina Hogana i Komisije oko toga  da se izborimo za naziv za kojeg uvijek 
imamo i imat ćemo  prvo, a između ostalog imat ćemo i priliku  organizirati jednu  veliku 
konferenciju, što je zajedno  sa našim ljudima iz Vinistre dogovoreno u Motovunu, gdje će  
biti  svi  relevantni sudionici koji znaju i povijest i kulturu i prošlost  terana. Zašto u  Motovunu 
? Jer je upravo i Motovun, ja bih  rekao, sjedište samog  terana i siguran sam  da će i  svi 
znanstveni  radovi iznjedriti nove argumente koje ćemo sve podastrijeti i Ministarstvu, ali  i 
Europskoj komisiji. 

 
BRANKO RUŽIĆ, ID: 
Nemam dopunsko pitanje, ali htio  bih ipak nešto reći  da potkrijepim upravo činjenicu 

o kojoj je Župan govorio. Stjecajem okolnosti za vrijeme Jugoslavije bio  sam član 
Predsjedništva Gospodarske ili privredne komore Rijeka, Zajednica općina Rijeka itd.. Rijeka 
je pobratim sa Kavasakijerm, gradom iz Japana. Bio  sam domaćin jednom Japancu, 
gospodarstveniku, pitanje je da li je  bio političar, i za večerom je on meni održao predavanje 
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o našim autohtonim vinima. Od toga je   vranac autohtono vino kako kaže on i  motovunski  
teran. To su  dva vina u ondašnjoj Jugoslaviji koji  mogu konkurirati za sam svjetski  vrh  
vina. Ako  treba ćemo poslati Japance da našim iz misije Europske unije daju pravo   stanje  
da mogu i  oni  to potvrditi.   

 
MIRJANA GALO, SDSS, odustala je od postavljanja pitanja.  
 
PREDSJEDNIK, naglašava  da su s ovim zaključena vijećnička pitanja. 
Prelazi se na točku 3 itd.  dnevnog  reda.  
 
AD – 3 Prijedlog  Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju  Proračuna 
       Istarske županije za 2016. godinu 
 
PREDSJEDNIK, poziva gospodina Župana  i pročelnicu Slavicu Benčić Kirac, da daju 

uvodno  izlaganje. 
 
ŽUPAN, naglašava da će zbilja biti  kratak i koncentriran na 4 slajda i reći otprilike što 

se dešavalo financijski u prvih 6 mjeseci  2016. godine. Neću ići daleko u povijest, ali hoću 
do  12. mjeseca prošle godine  kada se sjećate da  smo ovdje usvojili Proračun  u vrlo 
konstruktivnoj  raspravi i pokazalo  se da smo usvojili  realan Proračun, što je jako  važno. 
Isto tako znate i sjećate se  da smo prvi put usvojili Proračun u kojemu, osim stanja Županije, 
imamo i  sve županijske korisnike, institucije itd., neću  se vraćati u ona obrazloženja, ali  
vam to  trebam i moram  reći iz  razloga, jer je teško pratiti  polugodišnji obračun  
2016.godine  i ovogodišnji obračuna 2015. godine ako želimo te nekakve  trendove prihoda 
ili  rashoda obrazlagati 

Naime, evo,  želim reći  da je prvih pola godine, kao što  sam već  rekao, bio dobro 
isplanirano, to  se vidi  sada u polugodišnjem obračunu,  realno isplanirano i  sa prihodovne i  
sa rashodne  strane i  same Županije, ali  i svih proračunskih  korisnika, institucija,  
trgovačkih  društava, iako je, znate i  sami bilo, ja  bih  rekao, jedno nesređeno ili  nestabilno 
političko okruženje u  Republici Hrvatskoj. Ono što je isto  tako činjenica, bez  obzira na to, 
kada gledamo popis aktivnosti, mi smo  veliku, veliku većinu  svih tih aktivnosti  uspješno 
realizirali i kada gledamo  strukturu onda vidimo  45 % je Proračuna u   rashodovnom dijelu 
išlo ukupno  za zdravstvenu i  socijalnu  skrb, a druga  najveća feta  te torte išla je za 
obrazovanje i  sport 21 %. 

Evo, sada možemo ići u  sve te brojke koje  ste vi dobili u   vašem materijalu, ne želim 
vas zamarati  s obzirom da sam siguran da ste to analizirali i pročitali, ali  možda vrijedi  reći  
da je od ukupnog proračuna ostvareno, kao što vidite, 41,2 % od plana i 62,9 % od 
istovremena prošle godine. Zašto? Zbog onoga što  sam  rekao u  drugoj  rečenici, zbog 
drukčije metodologije, zbog toga, jer smo lani u  ovo  vrijeme pričali  samo o  našem 
Proračunu,  sada pričamo o  cijelom paketu i zato  su ti postoci, ali i  milijuni  takvi kakvi  
jesu. A kada gledamo  rashode, onda  slična je situacija s time što vidimo  da su  rashodi na 
37 % u odnosu na prihode što znači  da  uredno izvršavamo sve preuzete obveze da  naš 
Proračun je i likvidan i  solventan i  sve ono  ostalo što  treba zadovoljavati  kako bismo 
uredno  podmirivali preuzete obveze. Ako pak pričamo, dakle, o  samoj županijskoj  upravi, 
odnosno o ovaj manji dio  Proračuna, onda vidite, da smo u dijelu poreza i prireza na plaće, 
naravno, na dohodak, ostvarili tih 56,9 % od plana, što opet govori o tome  da smo  dobro 
planirali, ali i  da gospodarski trendovi  malo, pomalo se dižu, jer je prihod veći od  50 %, ali  
da smo mi  radili puno napora oko naplate prihoda, a isto  tako možemo  reći da smo prvih 6 
mjeseci zbilja imali  jedan stabilan Proračun što je jako  važno za reći, koji je  predstavljao  
kontinuitet i financijsku  stabilnost u  radu naše županijske uprave. 

O svim ostalim detaljima, brojkama i  svemu  ostalome, pričat će gospođa Slavica 
Benčić Kirac. 

 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun IŽ: 
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Ja ću po običaju u segmentu, kao što vam predstavljam i Proračun, njegove  
prijedloge, kao i Izmjene i dopune Proračuna i njegovo polugodišnje  izvješće. To je Izvješće 
koje smo realizirali  sa datumom 30.06.2016. godine, ali je sada privezano  stanje, odnosno 
predani su financijska izvješća  prema Financijskoj  agenciji i  Ministarstvu  financija i 
Državnom uredu  za  reviziju,  10.07.2016. godine u  segmentu Polugodišnjeg izvješća. 

Mi smo u tom  razdoblju od  570.000.000.00 kuna koliko je bio Proračun  sada u 
planskoj vrijednosti ostvarili  234.000.000,00 kuna  ili 31 % u segmentu prihoda ili ukupno  
raspoloživih sredstava, možda je to  bolji  termin, jer smo uključili  trenutno viškove iz 
prethodne godine u vrijednosti od  6.250.000.00 kuna, ali. smo u tom istom razdoblju imali  
rashoda u vrijednosti 210.000.000,00 kuna, odnosno  37 %od ukupnog Proračuna.  

Rezultat tog  razdoblja, sučeljavanjem prihoda i  rashoda dolazimo do pozitivnog  
rezultata poslovanja u  tom  razdoblju  od 124.200.000,00 kuna. Trendovi, Župan je naglasio, 
u  prvom polugodištu  su bili  dobri i mi  smo zajedno  sa  Vama u srpnju mjesecu uskladili  
neke vrijednosti koje ćete kasnije vidjeti, a ovo je analitika u  segmentu prihodovne i  
rashodovne strane Proračuna, koja je vidljiva  u materijalu. 

Županija je u  segmentu Proračuna i ostvarenju prihoda i  rashoda, ovdje moramo  
naglasiti da postoje  stavke, kao što su ove  stavke koje imaju nominalne vrijednosti u  
odnosu na 2015/. godinu, to su  prvenstveno  stavke prihoda  sa posebnim propisima,  gdje 
je ostvareno  63 milijuna kuna i prihoda od prodaje proizvoda i robe i pružanju usluga u  
vrijednosti od  22 milijun kuna, prvenstveno iz  razlog što su u ovaj Proračun uključili naše  
proračunske korisnike i na tim stavkama su prvenstveno iskazani njihovi  vlastiti namjenski 
prihodi. Oni donose ove velike vrijednosti ovoga Proračuna. 

Inače su  trendovi, kao što smo  rekli, u  segmentu poreza na  dohodak bili  pozitivni i 
on je u  cijelom rastu od 6 mjeseci bio  sa 16 % viši u odnosu na plan i  to smo kroz  drugi 
rebalans našeg Proračuna uskladili. 

Ovdje su   trendovi ostalih prihoda pozitivni , odnosno  sukladni planu u  segmentu 
naših poreza isto tako, tada je  bilo  tek izdano porezno rješenje od 2014. godine, pa je 
naplata nešto manja, ali ona uvijek isto znači  dobra u odnosu na prethodnu  godinu, jer je 
sve manji  broj rješenja prisutan u  segmentu iz godine u godinu. Isto tako imamo i te pomoći 
koje su u  segmentu planirane i u   pravilu se  odnose u  potpunosti na naš Županijski 
proračun. 

U segmentu  poreza na dohodak ovo je analitička  tablica koju vam  uvijek 
prikazujemo, a to je  tablica koju usklađujemo sa izvješćem FINE koja prikazuje ove trendove 
poreza na dohodak, kao što  sam prije rekla već i koje  smo  kao  takve uskladili. 

U dijelu ovo što je taj dan, odnosno 30.06. bilo aktualno, imamo i viškove u  segmentu 
decentraliziranih  funkcija, kao i što znate, to primjenom financiranje države i odluke o 
bilančnim pravima su  došle dosta kasno, u tom trenutku smo imali  sredstva, koja možda 
već 01.07. prenijeli proračunskim korisnicima u  segmentu školstva, zdravstva i socijalne 
skrbi. Ovo je samo čisto presječeno stanje u segmentu tog viška od 23 milijuna kuna,  3,9 
odnosno  4,00 milijuna kuna odnosi  se na  decentralizirane funkcije. 

U segmentu izvršenja  rashoda  ovdje smo  napravili  jednu  tablicu  da vam je 
nekako  preglednije za vidjeti što  nose korisnici, a što nosimo mi u  segmentu ukupnog 
izvršenja  rashoda u  funkcioniranju, izvršenje  je 176.000.000,00 kuna, ima velikih 
odstupanje u odnosu na 2015. godinu baš zbog ovoga što smo  rekli  da su isključivi  
korisnici.  

Ovo je tablica ukupno, a ovo je tablica, kao što je Župan rekao, po  strukturi  rashoda, 
gdje  vidimo  da je  najveći dio otišao  u dijelu  zdravstva i  socijalne  skrbi. 

U djelu najvažnijeg, možda, pojašnjenja u  segmentu rasta ovih  rashoda, ovdje je 
analitička tablica, gdje se vidi  da od našeg ukupnog Proračuna,  koji je izvršen od 
210.000.000,00 kuna troškovno, možemo  reći 176.186.000,00 kuna  rashoda, odnosno 
124.000.000,00 kuna odnosi se na  naše proračunske korisnike, to   je  60 %, a samo  
86.000.000.00 kuna , odnosno  40 % odnosi se na  Proračun Istarske županije, odnosno na  
funkcioniranje naših  upravnih  tijela i programa iz projekta  koje IŽ kao upravna tijela 
provode. 
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 Ovdje moram istaknuti  da imamo nekih  stavki, a to su  stavke subvencije,  stavke   
pomoći dane u  inozemstvo i unutar opće  države i  stavke otplate zajma, koje se pojavljuju 
samo kod Istarske županije, a ne kod proračunskih korisnika. 
 Ovdje je  važna i  struktura  ovih naknada za zaposlene  da vidite gdje se od ukupnih 
73 milijuna kuna izvršenja samo 13.300.000,00 odnosi na funkcioniranje Istarske županije, a 
slijedećih 60 milijuna kuna na cijele naše proračunske korisnike. Tako je i u  segmentu 
materijalnih  rashoda i  nekih  rashoda koji su isto tako značajni u segmentu naknada 
građanima i ostalima.  

To je možda jedan trend koji je  takav, moram reći  da je uključenjem naše opće 
bolnice Pula u ovaj drugi  rebalans ta će struktura biti  još različita i većeg  odnosa na 
proračunske korisnike na kraju ove proračunske godine. 

U ovo je  već Župan spomenuo, kao što  sam i  rekla, trendovi su bili dobri, uključili 
smo ih u naš drugi  rebalans i iskazali  smo ukupno cjelokupno  funkcioniranje u pozitivnom 
trendu  u prijenosu  sredstava u tom periodu, mogli bismo  reći.    

Evo, čisto u kratko toliko u segmentu prikaza kroz brojke.  
 

PREDSJEDNIK, zahvaljuje Županu i pročelnici  na izlaganju. 
 Otvara raspravu za  klubove vijećnika, za  koju   se javlja  vijećnik Damir Kajin. 
 DAMIR KAJIN, ID: 
 Kao što je  rekla pročelnica puno je toga promijenjeno, pogotovo  u drugoj polovici 
ove  2016. godine u odnosu na  2015. godinu, a još više će se promijeniti u drugoj  polovici  
2016. godine u odnosu na  početak 2016. godine. Zašto  to govorim ? Zato ako  se ne  
varam Proračun za 2016. godinu u konačnici  sada iznosi 1.200.000.000,00 kuna. 2013. 
godine iz one Studije koju smo  naručili vidjelo  se da se u Istri i prihodovalo cirka  7,6 
milijardi kuna poreskih i kvazi  poreskih, van proračunskih prihoda. Ovdje je ostajalo ili se  
vraćalo negdje 6,9 milijardi kuna. Tada Proračun Istarske županije  iznosi 1,2 milijarde kuna. 
Da, ono što  smo bili planirali za 2016. godinu trebao je iznositi  515.000.000,00,  2017. 
godine 518.000.000,00 kuna, 2018. godine 532.000.000,00 kuna, ali znamo što  se u 
međuvremenu  dogodilo. Znači, mi Proračun 2016. godine više u  centralni proračun 
uplaćuje, nešto  se vraća, nekih 400 – 500 milijuna kuna , 2013. godine to je bilo 
716.000.000,00 kuna, ono što Župan često spominje 2011/2/3 to je bilo u prosjeku  
800.000.000,00 kuna. To je ekvivalent jednogodišnje, recimo, dobiti  jednog  Adrisa, između 
ostalog, ostvarili zbog monopola na tlu ove, a i  neki drugih  država u našem susjedstvu. 

 Koliko je  Istarska županija sa povezanim tvrtkama potrošila, recimo, javnog novca 
od 2013. do  2016. godine, odnosno koliko će sa 2017. godinom ? To će biti negdje oko  
2.800.000.000,00 kuna, a lokalna uprava, cjelokupna u Istri, to će taj iznos biti  sa 
komunalnim službama negdje na 14 milijardi kuna. Znači,  ovdje  smo u  tom periodu  
ostvarili između 30 i  32 milijarde kuna. Ovdje smo potrošili ili se vratilo između  28/9 milijardi 
kuna. S druge strane vidjeli  smo da ovi prihodi  rastu,  ako se ne varam, za  16,6 % od 
poreza, odnosno od prireza, ali  nemojte zaboraviti  još jedan podatak, to  je činjenica da 
raste broj  radnih mjesta, ali  u  periodu 2008. do 2016. godine Istra je ostala  bez 13.788 
radnih mjesta, to je  otprilike nešto ili onoliko ljudi koliko u ovom  tenu  radi na području  cijele 
Labinštine i cijele Pazinštine. Građani u  tom periodu silno su osiromašili, ali  su  se neki  
dužnosnici, jer korupcija  uvijek ide od vrha, nikada od  dna, silno obogatili. Ja ću još 
jedanput pitati, molim informaciju  za  preplaćenu Vodnjansku uljaru «San Lorenzo» za onih  
2,2 milijuna kuna , ali to nije ništa prema onoga što  bi  do 2021. godine trebali uložiti čak 21 
milijun kuna. I to  se itekako može komentirati, ali  odgovorne osobe bi  trebalo, po  meni,  
postupati i  prema fizičkoj osobi i  prema pravnoj osobi. A zašto između ostalog ? Cjelokupno  
gospodarstvo  financiramo u  Istri  s onim kreditom na iznosu od  nekih 30 milijuna kuna, a za  
jednu  uljaru izdvajamo 21 milijun kuna.  

Drugo što  tražim na svakoj sjednici, a nikako  da dobijem podatak, a tiče se 
proračunskih izdataka, koliko mi  dajemo za županijski  PR , ako se njega plaća , za medije, 
za ono što ja zovem stranački  bilten, koji  nosi  naziv «Glas Istre» i koliko  se izdvaja iz ovog  
Proračuna. Ako  se troši novac, a troši se, onda ne mogu ti milijuni kuna biti rezervirani  
samo za Župana, za pročelnike, ne znam, za ekipu na vlasti. Istarska županija je za  medije, 
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taj podatak sam dobio, od  2011. do 2014. godine potrošila nešto  iznad 10 milijuna kuna, ali  
nikako  da dođem do podataka koliko  trošimo  za  2014/5/6. godinu i onda govorimo koliko, 
ne znam, dajemo za  gospodarstvo, za poljoprivredu itd. Ništa ne dajemo u usporedbi  sa, 
recimo, nekim drugim. 

 Ili  drugo što  se isto tako primjećuje, a kada je pročelnica govorila o  rashodima za 
zaposlene, to su svi koji  rade ili su na Proračunu,  za užu  županiju 86.000.000,00 kuna. 
Međutim, mi imamo, ako  se ne varam, 12 upravnih odjela, plus Kabinet župana, plus 3 
službe za reviziju, za skupštinu i  nabavu, to je ukupno 16, nazovimo to tako «ministarstva», 
više no što  jedna  Savezna republika Njemačka ima  ministarstva, ona ih ima  14. Mi imamo  
500 odsjeka, stranica  28, imamo više dužnosnika nego  jedna Danska sa 5.500.000  
stanovnika i to  jasno  da netko  treba plaćati i  to  sve onda isto  tako  košta i  bilo bi isto jako 
dobro  da se  isključivo  radna mjesta vezuju, ustupala podobnima. Na primjer, ne znam  da li 
je to Župan zamijetio, Upravna inspekcija, a kasnije ćemo o tome razgovarati, Ministarstvo 
uprave je ustvrdilo  da naziv  «pročelnik uprave»  nije u  skladu s propisima, ništa osobno 
protiv nikoga nemam. Oni u inspekciji su utvrdili  da je riječ o nekom izmišljenom radnom 
mjestu, a to  radno  mjesto ovaj Proračun u četiri  godine košta brat bratu 2 milijuna kuna sa 
materijalnim izdacima itd. sve što uz  to ide. I tako mi  funkcioniramo. Pojedinim strankama 
ovdje  koje su u  koaliciji plaćaju  se određeni projekti, udrugama se otvaraju radna mjesta i  
da ne nabrajam  dalje  da ne budem previše direktan, Mislim da tako  jednostavno  ne ide, jer 
je gro građana doslovce u Istarskoj županiji na koljenima.  
 
 Pošto  se više nitko ne javlja za  raspravu u ime klubova  vijećnika PREDSJEDNIK 
zaključuje raspravu za  klubove vijećnika i otvara pojedinačnu   raspravu za  koju  se javio 
vijećnik  Osman Dželil. 
 
 OSMAN DŽELIL, BDSH: 
 Ja bih  se osvrnuo  samo na jedan detalj, ugovor o djelu, gdje Županija ima  
povećanje  prihoda, a to je isto  sa svim općinama i gradovima u  Istarskoj županiji. Naime, o 
čemu  se radi ? Ako u jednoj zgradi imamo  dopunski zaposlenu čistačicu ili ovlaštenog 
predstavnika suvlasnika zgrade itd., razna zanimanja, onda mi za  takvu osobu izdvajamo, 
pored dohotka, recimo,  da je on  1000,00 kuna,  dvije tisuća i nešto kuna, 103,5 % su 
dodatna izdvajanja, od toga je za Grad Pula, a i  drugi  su slični, 40%. Na 1000.00 kuna daje 
se 400,00 kuna. Ovim dajem prijedlog  da bi  trebalo razmisliti o porezu na dohodak, jer 
samim tim on je u međusobnoj ovisnosti o broju zaposlenih ljudi, a i  radi  na  crno.    

   
PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje rije Županu  da ogovori na postavljena 

pitanja. 
 
ŽUPAN: 
Par stvari mislim da treba reći  da ne ostanu visjeti u zraku  da podijelim sa vama 

svoja  razmišljanja. Kada gledamo iz godine u godinu i prihode i  rashode ne samo ovih  183 
dana polugodišnjeg obračuna, nego i cijelog Proračuna, onda treba zapaziti par trendova. 
Kontinuirano smanjivanje rashoda jedan je  trend na način d i dalje sve usluge koje Istarska 
županija pruža nisu ni jednu lipu poskupile u ove  tri i pol godine koliko imam čast biti  Župan, 
na način da nismo odrezali grubo nikakvu uslugu koju  pružamo, a isto  tako da imamo veću 
naplatu prihoda. Mislim da je to važno za  reći, jer je to  rezultat rada. Da  dobro  radimo 
postoje ljudi koji  to ocjenjuju, zove se Državna revizija, koji su  nam lani  dali  bezuvjetno 
mišljenje. Vjerujem da ćemo ove godine još poboljšati  taj  rad sukladno  svim preporukama 
koje dobivamo, ali i ISO sustavu kvalitete, ali i u e-poslovanju koje vodimo kako bismo  dalje  
racionalizirali  posao itd.   

Dok sam ja Župan PR agencije u  Županiji neće biti, a mislim da nešto  trebam i želim 
reći vis a vis navoda  da je izmišljeno  radno mjesto «načelnika županijske uprave». Dakle, 
idemo raščistiti situaciju. To nije izmišljeno  radno mjesto, nego gospodin Valerio  Drandić je 
dandanas, bio je  jučer,  biti će sutra, pročelnik Upravnog odjela za Talijansku nacionalnu 
zajednicu i druge etničke skupine, a iz moje punomoći  dobiva ovlasti  koordinacije  ostalih 
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pročelnika. Inspekcija je rekla, iako uzgred budi rečeno, Ministarstvo uprave sve dokumente 
naše dobiva kontinuirano, što  znači da je to  tako bilo i pred 3 godine i pred 5 i pred 6 
godina, ali no, sada je inspekcija rekla da ne smije se koristiti naziv  načelnik, jer stvara 
pomutnju ili zabunu   vezano  za općinske načelnike. Okej, možemo  ga onda zvati čovjeka 
koordinator, ali  to mu izvire samo iz  moje punomoći  da  radi  to što sam vam prije rekao, a 
ne govorimo o  radnome mjestu  da se poslije ne javljam za  riječ na slijedećoj točki  dnevnog  
reda. Mislim da je to  dužno bilo reći od mene sada vis a  vis zaštite integriteta, ali i  posla 
ovog  čovjeka koji danonoćno  radi za Istarsku županiju. 

I ono što mislim da je jako  važno, ovaj Proračun sada da, imamo ovaj Proračun  
sada od milijarde i toliko kuna, ali  realno taj Proračun smo ovdje  kroz  ustanove u čijem 
poslovanju su  ga koristile, imali i  lani i preklani. Mi smo bili osnivači Opće bolnice Pula, 
danas jesmo, ali to  su novci koji su ionako bili računati u onom dokumentu koji je Institut 
učinio vezano za vraćanje  dijela prihoda od ukupno uplaćenih u državni proračun i ti novci 
su i jučer bili planirani i  računati na način da završavaju u  Istarskoj županiji. Dakle, nije  
sada da nam država nešto više vraća ili  daje i  da taj blok od 800 ili ja ću čak  reći od  950 
do milijarde kuna pada, jer  i prije ti isti novci su ili planirani i  računati upravo kao i  sada, ali  
samo  drukčija metodologija u našem Proračunu  gdje  mi formalno njih kroz proračun 
prikazujemo. Nikakvih  velikih promjena nije učinjeno, a ja mislim da sve to što mi  radimo 
imamo i  potvrdu da dobro  radimo posao, možemo pričati o  broju zaposlenih, slažem  se, 
možemo pričati o BDP-eu, ali isto tako  možemo pričati i o  broju odjela. Naime, mi kroz 
županiju želimo pomagati mnogim firmama, obrtnicima, udrugama, čemu god kroz  različite 
odjele za turizam, poljoprivredu, kulturu, gospodarstvo. Da, slažem se  da Upravni odjel za  
gospodarstvo možda ne treba postojati po  slovu zakona i za turizam, ali ja mislim da je 
dobro dok  možemo  da ga imamo  da  radi  različite aktivnosti i  da ukupno broj zaposlenih u 
Istarskoj županiji svake godine pada. Taj broj zaposlenih u Istarskoj županiji pada unatoč 
decentralizaciji na hrvatski  način. Što  je decentralizacija na hrvatski način ? Pa to  vam je 
da iz godinu u godinu  vi dobivate nove obveze, Evo, tu je Davor Debeljuh, v.d pročelnik za  
reviziju. Iduće godine u isto vrijeme mi  trebamo imati  3 takva pročelnika, jer je to zakon  
rekao. Zakonski  ja sam odgovora ako ne zaposlim još  dva čovjeka, iako danas radimo  
upravo  takav posao kao  da je u Odjelu 3 ili  više čovjeka zaposleno, da ne govorim o  
Upravnom odjelu za  održivi razvoj   gospodina Josipa Zidarića, gdje dobivamo opet 
decentralizaciju na hrvatski  način, provedeno obveze, poslove, čak i za  državu, ali  naravno 
ne sredstava. Ono što ja mogu i  trebam podijeliti zabrinutost sa Vama ovdje i tu ću  stati  je 
perspektivni  dio, gdje  uvijek  volim pogledati unaprijed  i to su  najave koje su dobre , koje 
su rasterećenje plaća ukoliko se buduća Vlada formira. No, međutim, ne bih   volio da to ide 
isto kao i zadnji put  gdje su se rasteretile plaće ili povećala minimalna plaća, gdje u biti 
država nije izgubila  jednu lipu, ali  sav taj novac su izgubile županije, općine i gradovi To je  
možda samo  gruba  istina svima nam, ali i onima koji  sada pregovaraju o  sastavu buduće 
Hrvatske vlade da  razmišljaju što  rade kako ne bi ne 800, 900, nego i milijardu i sto milijuna 
kuna više ostalo u Zagrebu nego što  sutra vratilo.  
 
 PREDSJEDNIK, zaključuje  raspravu i  daje na glasanje  polugodišnje izvršenje 
Proračuna Istarske  županije za  2016. godinu, te nakon glasanja utvrđuje  da je Skupština 
sa 32 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova,   prihvatila 
  
    POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
 
                      o izvršenju Proračuna Istarske županije za  2016. godinu 
 
 AD – 4 Izvješće o radu  Župana Istarske županije za razdoblje od 01. 
                       siječnja do 30. lipnja 2016. godine 
 
 ŽUPAN: 
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 Hvala  Vam predsjedniče., bit ću opet zbilja  vrlo kratak i hvala  Vam na još jednoj 
prethodnoj točci, jer puno tih aktivnosti je u Izvješću u ovim  brojkama iz  prethodne točke i 
ova 183  dana s obzirom da je prestupna godina . 
 Ja sam bio  slobodan izdvojiti  par projekata  po  svom nahođenju iz moje bivše, što je 
najvažnije i prvih šest mjeseci  ove godine, a da se ne ponavljam u odnosu na sve  već  
rečen, jer znate da svakih  6 mjeseci zakon je rekao  da trebam vam podastrijeti Izvješće  o 
radu i zato  sam izdvojio  ono što  sam već prije napomenuo konačno usuglašavanje  sa 
Vladom Republike Hrvatske kredita za izgradnju  naše Opće bolnice, nastavak  radova 
unatoč sporijoj dinamici, nažalost, reći ću u  drugom dijelu ovog polugodišnjeg obračuna. 

 Drago mi je  da smo  nastavili dobro surađivati sa Ministarstvom turizma 
i  da smo uredili  cijeli niz plaža, ali i  drugih projekata, ipak kruna, rekao  bih je bila usvajanje 
Prostornog  plana Istarske županije na ovoj Skupštini, što ne želim ponavljati i pričati što je  
svemu tome  prethodilo, ali i dio točke, ovo na kraju, koju smo zajedno  radili  sa gradovima i  
sa općinama. Mislim da je tu isto tako  veliki smisao Županije, da se vratim na onu prethodnu  
točku, a to je i pomoć nekim općinama ili gradovima koji  zbilja, čak i nemaju sredstava da 
sami  rade određene projekte, naruče projekte, kako bi mogli konkurirati na sredstva 
Ministarstva ili europskih fondova i tu mi  kao Županija itekako uskačemo. 
 Kada  pogledamo područje gospodarstvo vrlo, vrlo kratko. Dakle, iz  sve postojeće 
stvari mislim da je  važno  reći da smo usvojili novi Master plan  razvoja turizma ili  da imamo 
upravo u  tijeku, barem  koliko ja znam najbolje kreditne uvjete u Hrvatskoj  vezano za naše 
proizvođače i  da se ta kreditna linija preko  dvije komercijalne banke itekako dobro  koristi 
što me jako  veseli. 
 Na europskim fondovima i  suradnji puno  radimo na pripremi budućih   projekata, za 
nekih dvadesetak  dana trebali  bi  biti otvoreni i  natječaji  međunarodne prekogranične 
suradnje između Hrvatske i  Italije. Završili smo par projekata. Ono što isto  tako  trebam 
Vam reći i želim  reći,  ovdje nema pročelnice, ali da na današnji  dan mi negdje preko 20 
milijuna kuna čekamo  da nam se još vrati iz Europskih sredstava i  to je  ta spora dinamika 
povrata  sredstava iz realiziranih europskih projekata u  naš Proračun, a u  međuvremenu vi  
trebate biti intimni, plaćati  preuzete obveze, odnosno ugovorene narudžbe što znači da je to 
još  jedan teret pred našim Proračunom i  drago mi je  da  smo  u Puli,  sjećate, obilježili 10 
godina osnutka Jadransko- Jonske Euro regije.  
 Infrastrukturi i zaštiti okoliša isto  tako  vrlo, vrlo  kratko. Par puta smo  već ovdje ili 
pričali. Radovi se još izvode, i  to  me raduje, u tijeku Kaštijuna, a puno smo  bili aktivni  sa 
ponudom  zaštite okoliša i  energetskom učinkovitost, prvenstveno javnim zgradama, obnovili 
cijeli niz javnih zgrada, vrtića, škola,  pa do Doma  za  starije i  nemoćne osobe «Alfredo 
Štiglć» u Puli. 
 Zdravstvo i socijalnu Škrb mi smo uspjeli u prvih 6 mjeseci zatvoriti  financijsku 
konstrukciju i staviti konačnu  točku  na «i»,  rekao bih, a to je suglasnost Vlade  na naše 22 
milijuna kuna, kao što  ste vi  dali  suglasnost za zaduženje, što znači  da već slijedi tjedan 
zgotovljavamo i  javo nadmetanje za izvođenje  radova na obnovi  i dogradnji  Doma za  
starije i nemoćne osobe «Domenico Pergolis» u  Rovinju . Uz  Dom za  starije i nemoćne 
osobe Alfredo Štiglić»  Puli rastu i Dom za starije i nemoćne u Novigradu. To su domovi u 
koje ulažemo znatna sredstva ove godine, a prošli  tjedan otvorili  smo  Hitnu medicinsku 
pomoć u Umagu, što mislim da je bilo prijeko potrebno zajedno  sa Gradom Umagom.  
 Kada govorimo o mladima , neću čitati  ovdje što piše, ali  sve što smo imali u 
Proračunu i u  dijelu  aktivnosti, u Upravnom odjelu za obrazovanje, sport i tehničku kulturu  
IŽ,  smo izvršili, ali i pripremamo, kao što  sam rekao, da  sada ne idemo u  detalje, cijeli niz 
stvari  smo pripremili u prvih šest mjeseci, koje smo  upravo u  toku ovih 90 dana ferija, 
školskih  ferija  ili  praznika,  realizirali u gotovo  svim istarskim osnovnim i  srednjim školama.       
 Regionalni identitet i  kultura, neću ponavljati ono što smo ovdje pričali oko EDITA. 
 A o županijskoj  upravi  rekao  sam da radimo i  na e-poslovanju, radimo na još  većoj 
transparentnosti našeg Proračuna, zato smo izdali  drugi put u povijesti i Proračun u malom, 
ali napravili smo jednu, ja bih rekao, decentralizaciju na terenu, a to je  Odjel za gradnju iz 
Rovinja preselili  u Bale, jer znate da taj Odjel za tri okolne općine izdaje građevinske  
dozvole. 
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I za kraj ostavio sam upravo vašu odluku kroz  rebalans,  a to je Odluku obnove 
Vukovarskog  tornja, kao  simbola hrvatskog zajedništva, ali ja bih rekao i istarskog 
zajedništva za Vukovarski vodotoranj  gdje će se sve općini i gradovi  uključili u taj projekt.  

Dakle,  da zaključim, kada pogledamo aktivnosti koje ste vi kao Županijska skupština  
pred mene, kao  izvršno tijelo,  postavili  kroz Proračun, kroz popis aktivnosti, mislim da se 
možemo složiti da unatoč zbilja jednoj turbulentnoj situaciji, prvenstveno političkoj i  teškoj, 
koja je bila,  čak reći ću  reći za surađivati, s obzirom  najprije na konstituiranje  Sabora, pa 
Vlade,  pa onda dva, tri operativna mjeseca nije išao onaj proces raspuštanja,  bilo je  teško 
u  takvim uvjetima surađivati sa različitim  ministarstvima, što je normalno, što je očekivano. 
Mislim da smo ipak  napravili puno pomaka u  različitim sektorima i konkretnih  rezultata. 
Neću pričati o  svim tim brojkama ovdje i ponavljati ih, ali ću  reći  da sam siguran  da ima još 
puno prostora za napredak, da imamo još puno mogućnosti  da  ove brojke budu još  bolje i 
da vjerujem da u predstojećem razdoblju zajedno sa Vladom, zajedno  sa europskim  
institucijama  ćemo to ostvariti.. 

Hvala vama, hvala  mojim suradnicima, hvala  svima,   sa kojima, kao što  sam  rekao  
prvih 183 dana ove godine, mislim da sam imao čast uspješno surađivati. 

 
PREDSJEDNIK, zahvaljuje Županu  na izlaganju. Otvara  raspravu  za  klubove 

vijećnika za koju se javljaju vijećnici Silvano Hrelja i Damir Kajin. 
 
 SILVANO HRELJA, HSU: 
 Uvaženi Župane, recimo, vi ste u trećoj godini vašeg mandata razuvjerili one 

najsumnjičavije u vašoj efikasnosti i spremnosti  da obnašate  dužnost Župana i ja  vam na 
tome čestitam i  drago mi je  da  ističete  da je  rezultat  vašeg rada prvenstveno  rad 
suradnje  sa  vašim stručnim suradnicima, jer tim čini rezultata, jedan pojedinac može bi  
najbolji, ukoliko iza njega ne stoji  dobar tim  neće učiniti ništa ili će učiniti  vrlo malo, zato 
ako su prisutne opstrukcije. Drago mi je isto tako  da ste rekli  da Istra uvijek može bolje i 
uvijek se može bolje kolikogod ovo bio jest rezultat, a izvrstan je  rezultat u odnosu na druge 
krajeve Hrvatske, jer ja vam  često putujem po Hrvatskoj i u  raznim županijama, u   raznim 
sredinama, i nažalost još uvijek umjesto  da se nešto  radi, još uvijek se roje krvna zrnca, što  
nikako nije dobro  za  Hrvatsku, a nije dobro ni za  Istru, jer nas polako, ali  sigurno povlači 
nazad. Prema tome ja bih  svima preporučio  da poput Istarske županije  se na neki način 
razgovara o projektima, o   realizaciji, o nečemu što je  bitno. Ovo nas sigurno ovako 
uspješno  razdoblje u  teškim uvjetima, u neizvjesnim uvjetima, ne smije opustiti, jer siguran 
sam da vrebaju  opasnosti i  sada i  da su  aktualne i mi  ne znamo, imamo malo pokazatelja, 
jer se radi  o zatvorenom sustavu, kako nam brodogradnja  funkcionira, da li je to  tako 
uspješno ili imaju poteškoća nekud ispod žita, dobivam informaciju  da imaju  nešto 
poteškoća, da nije  sve to tako idilično. Prema tome moramo biti oprezni, jer ono što je 
kolega Damir Kajin govorio o Cimosu, koji je značajan gospodarski  subjekt za Buzet i  
Buzeštinu, znam sigurno da je Uljanik najznačajniji gospodarski subjekt za cijelu Istru, a 
pogotovo  Puljštine i moramo tu  biti jako, jako oprezni, biti   raspoloživi  pomoći, jer ako nam 
manevarski prostor nije  prevelik, radi  se o gospodarskom subjektu  koji je  još uvijek u 
većim dijelom državnom vlasništvu i  teško  da se možemo miješati u  bilo  kakvo poslovanje, 
ali možemo uvijek dati poruku  da nam je  stalo  do  tog  gospodarskog subjekta i  da  bi bilo 
jako dobro da se komunicira sa Županijom i kao institucijom, da se eventualno predvide 
određene situacije, a ne  da budemo suočeni sa mogućom nekom, ne daj bože lošijom 
situacijom. 

Prema tome nemam što  reći, Klub HSU i HSLS će podržati vaše Izvješće. Moramo 
otvoreno vam čestitati, ali prvenstveno na vašoj iskrenoj prezentaciji i  da postoje još 
mogućnosti  da se može puno bolje i  ja vas isto molim  da u nekom narednom periodu  
tražite od nas i oporbenih vijećnika da sudjelujemo u  raznim projektima, kao što bih molio  
da se još i  više komunicira sa zainteresiranom javnošću, odnosnom sa našim građanima 
prvenstveno,  da ne rabim ovu  riječ, možda kroz određeni pretinac u kojem se Županija 
obvezuje odgovoriti u  određenom roku  svakom građaninu  koji se obrati ili   da adresira 
problem na  pravo mjesto. U  teškim vremenima, a ona nisu iza  nas, je komunikacija sa 
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građanima ipak  najbitnjja, jer to  diže povjerenje građana. Prema tome   još jednom čestitam 
i potvrđujem  da ćemo  glasati za ovo  vaše Izvješće. 

 
DAMIR KAJIN, ID: 
Od  kuda naprosto početi.  
Prije svega bih se želio  zahvaliti  na podatku pročelnice na Europske projekte,  ja ću 

ga tako  nazvati,  koja mi je dostavila  te podatke koliko   smo  već to prihodovali ili ćemo 
prihodovati  sredstava s  povezanim društvima u Istarskoj županiji. Istarska županija 8,6 
milijuna  eura do  2020. godine ako se ne varam, IDA 1,3 milijuna  eura, AZRRI 1,4 milijuna 
eua, Natura - histrica 227.000,00  eura, ukupno  14 milijuna  eura.   

Drugo, još jedanput ću ponoviti, rekoh od kuda početi, Županijski proračun danas 
2016. godine biti  će teži od 1,2 milijarde kuna. Rekoh prema onoj Studiji u Istarske županije  
2013. godine  prihodovalo  se proračunskih,  van proračunskih sredstava u  iznosu od 7,6 
milijardi  kuna, a ovdje  je ostalo ili   se vratilo 6,9 milijardi kuna. Danas više uplaćujemo  
no što se vraća negdje oko  400 milijuna kuna. Međutim, pustimo  sada to. Na stranici  28 
doslovce stoji, citiram «kako Župan nadzire IDU, AZRRI, IRENU, ...». Interesantno  da  je 
ovo Izvješće podneseno  nakon što je  MUP izrazio sumnju  da je došlo  do  zlouporabe 
povjerenja u gospodarskom poslovanju AZRRI-a prilikom kupnje Vodnjanske uljare, što je 
preplaćeno sa 2,2 milijuna kuna. Isto  tako interesantno je da je protiv jednog  djelatnika 
podnesena prijava DORHU, a jednako  tako i  protiv  pravne osobe.  

Zašto to spominjem ? Jer 2021. godine negdje u ovu  uljaru  trebalo unijeti 22 milijuna 
kuna, a malo prije gore na ovom grafikonu  vidjeli  smo u izlaganju Župana da je Istarska 
poljoprivreda i  istarsko  ribarstvo, sve generalno  gledano, dobilo prošle godine 18 milijuna 
kuna. 

 Ono što isto tako sam očekivao  da ćemo izraziti kao  Skupština  sućut nesretno  
preminulom pročelniku. Iskreno mi je krivo, jer smo  ga svi poznavali, pa ja ovom prilikom to  
činim  sa ove govornice. 

Ono što ću još jedanput ponoviti, dajte gospodo  već jedanput dostavite mi  te 
podatke koliko mi  trošim za  medije u  Istarskoj županiji. Govorio sam isto  tako prije  da je 
Istra 2008. do 2015. godine izgubila 13.878  radnih mjesta, da smo  2008. godine u Istri imali  
89.241  radna mjesta, a 01.01. 2016. godine 76.363 radna mjesta. Govorio  sam  da je  
struktura  Istarske županije vjerojatno  najskuplja od svih županija u  Republici  Hrvatskoj sa, 
ako  se ne varam, 12 upravnih odjela, Kabinetom Župana, 3 službe, 500 odsjeka itd. 

Na stranici  25 ovog Izvješća govori  se o Grbu Istarske županije. Između ostalog 
kaže  se , to  sam  vjerojatno prvi predlagao, nije bitno  tko što predlaže, kaže se da je  
dodijeljen 119, 154 brigadi  Hrvatske  vojske, mislim s punim pravom.  

Ono što  mene daleko više brine što s jednim dobitnikom Grba Istarske županije, 
gospodinom Galanom, vodim trogodišnji  izuzetno skupi spor, koji zahtjeva i novaca i  živaca, 
a i želim vjerovati  da je gospodin Galan okončao izdržavanje kućnog zatvora  u Italiji i  da će 
nam uskoro se  možda pridružiti na nekoj Skupštini. Moji je prijedlog  da  ovaj saziv 
Skupštine Istarske županije odluči  se da Grb Istarske županije dodjeli  gospodinu Lucianu  
Delbiaco, ali  jednako  tako i pokojnom admiralu JNA, gospodinu Vladimiru  Baroviću ili  
drugu  Baroviću, Crnogorcu, jer ova dvojca Luciano Delbianco i admiral Barović, najzaslužniji 
su za miran rasplet događaja u Istri. Ako to ne želimo onda dajte razmislite da se dvojci 
biskupa, velikim biskupima, duhovnim ocima Istre, Milovanu i Antonu Bogetiću također 
dodjeli  Grb Istarske županije. 

I još  samo  jedno malo pitanje, koliko će nas koštati u konačnici  računi za  sigurno  
skuplji odvoz  smeća  po okončanju projekta Kaštijun  nedaleko Pule ili  nedaleko Medulina. 

 
 MARINO ROCE, HDZ: 
 U Izvješću Župana ima zadovoljavajućih situacija i u ovoj  gospodarskoj  situaciji koja 
je i  Hrvatsko i  Europi, mislim  da je dobro  rekao, nije  baš  sve dobro, građevinarstvo  je 
opet krenulo u Istri, ima i  posla, ali po  manjim objektima, velikih investicija nema, ali  velike 
investicije i  kada krenu, nažalost, mi u Istri  više nemamo  građevinske tvrtke. Znači, nestale 
su , nemamo ni  jednu  veliku, imamo  samo  malih. Ali, potaknulo  me je ovo zadnje što je  
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sada rekao, gospodin Damir Kajin, mislim Župane da ono što kažemo  da je dobro, ne 
trebamo izbjegavati, nego   trebamo  se nositi s onim što mislimo  da je loše, a ja  mislim, vi  
vjerojatno nećete se složiti, da Kaštijun na kraju loše završava. Meni  to  potvrđuje samim 
time  što  smo mi  već zatražili da Odbor za prostorno uređenje  da se o  tome  sazove 
tematska sjednica možda pred  već tri mjeseca. Rečeno je da će se sazvati, još nije  
sazvana, da je Kaštijun koji je završen  i počeo  raditi dobar i  da je taj projekt dobar, mi  
bismo   tematsku  sjednicu bili imali u predizborno  vrijeme da se možemo  hvaliti, to jest da 
se možete hvaliti, ali to što  smo izbjegli  tu  tematsku  sjednicu potvrđuje da na Kaštijun ne 
smrdi  samo smeće. Tako  da je taj projekt, koji se upozoravalo kada se išlo, reći ćete da 
vam je  to  netko  forsirao iz Vlade. Ja sam bio na izletu po Italiji  gdje se to  reklamiralo o 
trošku ove Skupštine, tako da i ako je neki  državni  tajnik u Vladi tada zalagao za  to, ali 
zalagala se i uprava Istarske županije i krenulo   se u projekt na koji  se stalno upozoravalo 
da taj  projekt ima tehnologiju koja izlazi iz  mode, to jest  da ćemo morati zbrinjavati otpad 
odvojeno, kao što  već sada  radimo  i u kojemu više nema kapaciteta za taj projekt koji  je 
tada projektiran i  utrošen novac i  nažalost mislim da najviše od tog novca koji  se investiralo 
je opet zaradio  netko   van Istre i  van Hrvatske, a ne ovdje, to jest  da smo  služili  nekome 
koji  je želio  malo da  radi i nešto zaradi. Meni to  tako  djeluje,  ali  valjda ćemo sazvati  
tematsku  sjednicu, pa ćemo i  raspraviti o tome i  vidjeti i  mislim da su to stvari od kojih 
Župane ne treba bježati, jer bolje  da ih se  prije  raščisti, a ne da nam se desi kao što imamo  
već  da ne postane kontinuitet Istre, jer već imamo i veletržnicu  riba koju smo puno  
reklamirali, pa o njoj  ne podnosi se ovdje izvještaj Županiji što je  sa veletržnicom riba, iako 
je  i to investiranje i promašen projekt do  sada, a tamo  ne znam tko ima korist i zarađuje,  to 
bi nas  trebao netko  izvijestiti. Pa i  s druge  strane ovo što sam i danas rekao oko  
navodnjavanja u  Valturi, jedna situacija koja ne znam,  da ne bi ona  loše završila samim  
tim što ja ono što  razgovaram sa ljudima koji su iz  poljoprivrede, a i ovo što se desilo, danas 
nas pročelnik nije izvijestio, pa sam ja morao izvijestiti, tamo  se desila havarija. Prema onom 
što je  meni  rečeno nije krivac ni investitor, krivac je onaj koji je to tako projektirao, jer to u 
uzanci projektiranja   ne smije se desiti, ali krivac je onaj koji je takav projekt prihvatio, jer je  
to očito  trebalo odmah biti  viđeno  da zaštite te strojarnice nema od onoga čime se bavi, a 
to je  vodom  koja je poplavila.  
 I drugo, evo danas se spominjalo i te uljare. Nije pitanje uljare, pitanje je  da nama 
već 9 godina tamo  treba 185 hektara maslina zasadit. Zadnji put je  rečeno da su problemi u  
državnim zakonima, ne znam  u čemu. Ne drže vodu  takvi odgovori, jer jedna poljoprivredna 
tvrtka posadila 175 hektar na istoj lokaciji. Istovremeno su isti  dan dobili ugovori oni i AZRRI. 
Tako  da nešto ipak u toj situaciji  ne štima i potroši se novac, a na kraju   realizacija je loša. 
 
 PREDSJEDNIK, zatvara raspravu za  klubove  vijećnika, otvara pojedinačnu  
raspravu za koju  se javljaju  za  riječ; Branko Ružić, Damir Kajin, Vili Rosanda, Zdenko 
Pliško.     
 
 BRANKO RUŽIĆ, ID: 
 Poštovani Župane,  vjerojatno ću podržati  vaše Izvješće, ali ipak imam tu određenih 
pitanja. Svojevremeno  sam postavio pitanje što je sa uređajima za  Pulsku bolnicu, magnet i 
CT-e. Imam neslužbenu informaciju  da su ti aparati nabavljeni, da su u  bolnici ili  negdje u  
skladištu, a da nisu u  funkciji, pa me zanima zbog čega ? 
 Drugo pitanje. 

Svojevremeno kao ID, ja osobo, zatražili da  poduzme sve kako  bi  se smanjilo 
opterećenja, odnosno  davanja obrtnicima, poduzetnicima. U  Izvješću nisam to uspio  
pročitati. I ono što nas žulja, ne samo  nas koji smo  tamo na onom području, nego su to toliki 
prijevoznici u Istarskoj županiji, koji  voze za poduzetničku zonu Potpićan, da li  se na tome 
nešto  radi  da ta zaobilaznica oko industrijske zone ide ka realizaciji. 
 
 DAMIR KAJIN, ID,: 
 Razumijem da je ogroman trud uložen, ne  u  sastavljanju  ovog  Izvješća, nego u  
realizaciji  svega onoga što  se tamo prezentiralo. Međutim, isto  tako koliko vidim 
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zaposlenost u Istarskoj županiji, odnosno s povezanim tvrtkama, radi se o stotinama i  
stotinama ljudi. 

 Drugo, mislim da moramo biti iskreni i  na neki  način objektivni. Ulaskom Hrvatske u 
Europsku uniju europsko  tržište povuklo je dio  Hrvatske  izvozne ekonomije : terorizam,  rat 
u Africi, Siriji,  terorizam u Turskoj, kriza u Grčkoj, povukli su  hrvatski  turizam. Bez obzira 
što  raste brutto  društveni proizvod Republike Hrvatske on je još uvijek 10 % postotnih 
poena manji no pred krizu 2008. godine. Sve zemlje, izuzev Bugarske, govorim o zemljama  
Europske unije danas su ispred Hrvatske i to na neki način vrijedi i za  Istru. Nažalost, i Istra 
stagnira. Prije sam spomenuo  da smo  2008. godine do početka 2916. godine  izgubili onih  
famoznih  13.878  radnih mjesta. Mi  se s druge  strane uspoređujemo  sa županijama 
Republike Hrvatske, uspoređujemo  se sa jednom Vukovarskom županijom, sa Slavonskim 
županijama,  sa Likom, sa Šibensko – kninskom županijom. Znači, sa svim onim županijama 
koje su bile svojedobno  razarane u  ratu. A što  se na primjer ne bismo uspoređivali, recimo, 
sa jednom Slovenijom, zašto  se jedna Pula, recimo, ne bi  uspoređivala na primjer sa jednim 
Koprom. Pa Istra je bogom dana, pa mi imamo, gledano   zračne linije 200 kilometara obale 
gore od Savudrije dolje do Premanture, od Premanture, hajde, za mene je  Istra do kraja 
Opatije ili  do Matulji,  ali, evo, do Rapca. I što  se dogodilo, rekoh što se događalo u onom 
periodu. Da nije bilo žestokih intervencija mislim da bi  taj  broj zaposlenih u  2016. godini  
bio puno  veći, jer  znamo kakva  se politika  vodila u Istri glede Mirne, odnosno  glede 
Purisa. Spominjao sam Cimos. Još jedanput ću reći  da grupacija  koja je nekada brojala 
8000 zaposlenih  danas  broji  4800,  ne danas, do kraj godine  treba svesti  tu  brojku na 
3800, a Buzet treba pasti na 1200. 
 Drugo, isto  tako  treba biti pošten  da promjenom vlasti u Zagrebu, nije bitno što je  
Milanović otišao, došlo je nešto  malo ili vraćeno je nešto novaca za bolnicu, za  kampus, za 
onu odvodnju o kojoj Marino Roce govori  dolje u Kaznionici u Valturi, došlo je nešto novaca 
za ceste itd. Okej, slažem se, to je naš novac, zato jer Istra više u  državni proračun uplaćuje 
no što  se vraća. Ali je činjenica da ostaje ili  se vraća preko 92 % ovdje  prihodovnih i 
ubranih  sredstava, ali slažem se  Hrvatska je  centralizirana i  sve što je moguće na lokalnoj  
razini  to  treba obnašati ovdje  dolje, ali bi na neki način i državni  ustroj  trebalo promijeniti. 
 Istra je vjerojatno  najskuplja lokalna samouprava, vjerojatno od  svih županija najviše 
zaposleno ovdje u  Istri. Nadam se , nešto je spomenuo Župan, da će proći ona inicijativa  da 
se za plaće može izdvajati 15 % proračunskih  sredstava. U Istri s druge  strane, kao što 
imamo prilike vidjeti najskuplje su hrane, komunalne usluge, a plaće su  negdje u granici ili  
čak ispod  kako koje godine. 
 Nešto lupa ! 
 
 PREDSJEDNIK. da isteklo  vam je vrijeme. Pokušavam biti  tolerantan maksimalno. 
Ispravak krivog netočnog  navoda vijećnik  Tedi Chiavalon. 
 
 TEDI CHIAVALON, IDS: 
  Bilo  bi tu  vjerojatno za ispravljati krivih navoda cijeli dan, ali jedna stvar, samo  da 
se ne stvori  nekakva teza  kako  gospodin Damir Kajin funkcionira jednu  tezu ponavlja  šest 
miseci dok to ne počne biti opće prihvatljiva istina.  
 Gospodine Kajin, najveći problem danas u Istri je  da nema radne snage. Znači, vi  
dajte danas oglas za  radno mjesto, otvorite firmu, dajte oglas za  radno mjesto i vidjet ćete 
koliko će vam se  ljudi  javiti. Danas mi u  Istri nemamo  radne snage. Trebali  bismo ozbiljno 
početi razmišljati odakle ćemo vući  radnu snagu. Ja vam ne govorim za turizam, nego  vam 
govorim za realna radna mjesta u industriji, u poljoprivredi, a i u uslugama. Ja vam 
garantiran, ne znam pozadinu  problema  sa Buzetskim  Cimosom, ne znam kako će to 
završiti i u  kojem je  statusu, ali  garantiram vam da svi ljudi koji  tamo rade i koji imaju 
nekakvo potrebno znanje i vještine da će naći  radno mjesto u roku od  dana u Istri. To vam 
sigurno garantira, jer toliko je danas potrebe za  kvalificiranom radnom snagom koje u Istri  
nema.  
 
 ZDENKO PLIŠKO, Istarski umirovljenici: 
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 Ja ću pokušati samo dopuniti jednim dijelom Izvješće Župana, jer neke programe koje 
ostvarujemo nije uopće spomenuo. Radi se o programu pomoći u kući i programu 
zdravstvene njege u kući. Njega je da je samo saživio na području na kojima je to bilo  pred 
litom dan, nego  se u ovoj godini širi, može se reći na čitavo područje Županije. Nadam se da 
će taj trend, odnosno to u posljednjem pomaku na ova dva programa da se on nastavi, da 
nije Župan to izostavio, jer namjeravaju zaustaviti programe.  
 
 VILI ROSANDA, IDS: 
 Ponekad imam osjećaj kao da ne čitamo svi isto Izvješće, tako da ja bih čestitao 
Županu na jednom iskrenom polugodištu. Ono što  mene posebno  veseli će biti  doista 
smanjenje nezaposlenosti, pogotovo među mladima, kao i porast prihoda poduzetnika, što 
će nam biti  glavni pokazatelji da je Istra jaka, da je naše gospodarstvo u zamahu. Upravo tu  
dolazimo do onoga što je rekao  kolega Tedi Chiavalon, mi  smo u nekoliko godina došli iz 
problema «nemaju dela» do problema «nema mi ki delati», i to je u jednoj velikoj, velikoj 
mjeri, pak uzimajući u obzir da očekujemo rasprave i u  slijedećoj godini da će se nastaviti 
pozitivni  trendovi, mislim da će taj problem  biti  sve aktualniji i aktualniji, kako u  realnom 
sektoru u proizvodnji, tako  i u turizmu, tako da možda ne bilo  loše da u  nekoj skoroj  
budućno tvorimo neke  rasprave i pokrenemo neke konkretne  korake, koji bi  išli ka  nekoj 
liberalizaciji postojećih  kvota zapošljavanja kako stranaca tako i ostalih a i  samih procedura. 
 
 DAMIR KAJIN, ID: 
 Ispravak netočnog navoda, još jedanput, 13.878 radnih mjesta Istra ima  danas 
manje, nego što jer imala 2008. godine. To je činjenica, to  se ne može jednostavno 
opovrgnuti. Točno je, problem imamo i  glede pojedinih profesija kada je riječ o  radnoj snazi, 
bilo  da je riječi o poljoprivredi, ribarstvu, poglavito,  ne samo u industriji i brodogradnji. Zašto 
je tome tko ? Pa svi  smo  svjesni od  1990. godine ili  2015. godine Istra je ostala  bez 
dobrog  dijela svoje ekonomije. Ja sam u tome participirao na neki način boreći  se za  radna 
mjesta, nešto nije se uspjelo  sačuvati itd,  što  se događalo ? Na jednoj Labinštini, uzmimo 
taj primjer, nekada smo imali  preko 3000 metalaca, a  danas u metalnom sektoru  radi 
možda 300  ili sa privatnim sektorom nekih 500 ljudi. Slično je u Uljaniku. Jednostavno nismo 
pratili ta zanimanja i  došli  smo u tu  situaciju da mi ljude više ovdje defakto  glede jedne 
brodogradnje ili nekog metalnog  sektora teško  da možemo pronaći. 
 
 PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i  daje  riječ gospodinu Županu  da odgovori  na 
postavljena pitanja. 
 
 ŽUPAN, zahvaljuje vijećnicima na konstruktivnoj  raspravi o kojoj  bi puno  mogao  
reći, ali će zbilja pokušati biti  koncentriran i koncizan. 

Gospodina Silvana Hrelje nema ovdje, ali ja mu se želim zahvaliti na čestitkama , 
želim mu isto  tako obećati  da se nećemo  opustiti, ali i reći da kao i  do sada i  ubuduće 
vrata pročelnika, mojih zamjenika, suradnika, svih su otvorena, na e-.mailove im promtno 
odgovaramo, da ćemo  tako i  dalje raditi i da, da ima poteškoća i ne treba bježati od  njih 
nego i treba razgovarati i  tražiti rješenja, a to je i ova  rasprava, ponavljam, vrlo 
konstruktivna  rasprava, hvala još jedanput na njoj, pokazala kako   rasprava ide dalje  da  
svi  više  slično  razmišljamo. Naime, ja sam u međuvremenu, s obzirom aa živimo, neki čak 
kažu u četvrtoj  industrijskoj  revoluciji, u digitalno  vrijeme, išao provjeriti tih  famoznih 13000 
i toliko radnih mjesta. Po mojim podacima s ljudima iz  Zavoda za  statistiku  brojka je 
10.537, evo,  sada ovdje provjerena, pa možemo  se pozivati  na  različite izvore, ali  je  
važno   da u  zadnje tri godine  taj  broj  raste., u zadnjih  tri  godine broj zaposlenih u  Istri  
raste, raste izvoz,  raste isto  tako zaposlenost među mladima, kao što je to gospodin Vili 
Rosanda rekao, raste broj poslovnih subjekata i  dobit  poduzetnika. Dakle, ako imamo iste 
izvore Državnog zavoda za  statistiku. 

 Ono što isto  tako  treba reći, hvala što  ste me ponukali, sada govorim gospodinu 
Damiru Kajinu, je činjenica  da Grb Istarske županije smo  dali, jeste dali 154 i 119 brigadi 
naše Hrvatske vojske, što  svi  skupa  se slažemo  da je apsolutno  točno bio. Da, uzet ćemo 
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u  razmatranje i nove prijedloge, ali tu  treba reći, ja želim  reći da mi je srce na miru, da se 
želim zahvaliti svim ljudima koji su bili u Domovinskom ratu i u  nekoj drugoj brigadi Hrvatske 
vojske, koji su  stanovnici  naše Istarske županije, a  koji nisu dobili Grb zbog svojih brigada. 
To želim ovdje  naglasiti. A kada govorimo o AZRI-, o IRENI, o  svim drugim našim 
županijskim tvrtkama da, ja sam Skupština AZRRI-ja, ja jesam isto  tako predstavnik u 
Skupštini IDE, odnosno IRENE, i ono što ću raditi, brinuti se i za zakonit rad faktičkih 
društava, ali i za  redovito  funkcioniranje. 

Oko Kaštijuna , vjerujem  da će biti itekako prilike pričati na Županijskoj skupštini, 
tematskoj  kako  smo bili  rekli,  ali  trebamo  računati i  razmišljati na način da bi mnoge 
druge hrvatske županije u zlatu napravile  da su napravile to je Istarska županija učinila, jer 
će sve druge županije, a to mogu reći, kao potpredsjednik Hrvatske zajednice županija, 
plaćati što nisu učinili, prevedeno po nalogu po Europskoj komisiji.  I sada možemo  
razgovarati  da li je  najbolja  tehnologija plazma, da li je ova koja je na Kaštijunu  
investirana, ali onda  se ja pitam zašto danas u ovoj godini sada je to  tehnologija koja 
prevladava u jednoj jako  razvijenoj Njemačkoj. Dakle, iz nekog razloga optimalne cijene 
usluge za novac ili  svih ostalih parametara i  dalje  takva  tehnologija  se gradi i  nemojmo  
trčati pred rudo, kao što sam prije  rekao u  tijeku je probni  rad, probni  rad dat će odgovore, 
prvenstveno na dva čimbenika, prvi čimbenik je koji je udio selektiranja u konačnici prisutan 
među našim građanima, a ja iz ove situacije mogu  samo apelirati na savjest svih građana da 
čim više odvajaju svoji kućni otpad, kao   naravno i  gospodarskim subjektima, jer  što se više 
odvaja račun će biti  niži. Kakvo će biti sufinanciranje Fonda i ministarstva, jer to danas ne 
znamo, a znati ćemo kada  sjedne novi ili  postojeći direktor Fonda ili ministar, i kakva će u 
konačnici biti  cijena svih konkretnih komponenta od cijene prijevoza do  zbrinjavanja 
ostatnog dijela otpada.  Dakle, tome i služi robni  rad. I ono što  samo mogu reći da ćemo  
sve učiniti, a vidite da radimo  dnevno  da se ne desi ona panična situacija, koja je par puta 
bila  u medijima  oko poskupljenja i neće ga biti, vjerujte, a to ćete i vidjet neće je biti. 

Kada govorimo o usporedbi  sa ostalim županijama, tu ću  reći  isto par rečenica, da 
je to odlična  tema i vrlo ću biti plastičan. Naime, ovaj  vikend bio je kod  nas, gospodin Frank 
Harmele , predsjednik Okruga Konstanz ii Savezne države Badem. Vitenberg. Ja bih se volio 
s njim uspoređivati, vrlo konkretno  s njima. Jer kada pričamo o  njihovom  proračunu vrlo je 
sličan našem proračunu, imaju 85.000 ljudi, kažem, vrlo, vrlo je sličan. Čak i struktura i 
iznosi, ali ima jedna kvaka, kvaka 22 kaže da  oni imaju  proračun u  eurima, a mi  u kunama.  
Evo, tu je kvaka i tu je to što je teško se uspoređivati, a da ne govorimo o  ovom problemu o 
kojem je gospodin Tedi Chiavalon nakon toga pričao ili gospodin Vili Rosanda, gdje 
govorimo o ovlastima, jer ja mislim, ja vam mogu  sada iz rukava, ne ovako što  sam se sada 
sjetio, nego jer sam prije toga  razgovarao  na Vijeću Turističke zajednice, jer sam prije toga  
razgovarao  sa Obrtničkom komorom, sa Hrvatskom gospodarskom komorom, reći 10 
deficitarnih  zanimanja u  Istarskoj županiji, sada, danas, ovdje. Gospodin Hamele to riješi  u 
jednih  10 sekundi  otprilike da li će se  slijedeće godine u Okrugu Konstanz otvoriti  smjer 
pekar ili nužnik u javnoj upravi ili vatrogasac. Ovaj Župan sa ovim ovlastima i u ovoj Županiji i 
u našoj Hrvatskoj u najboljem slučaju uz božju pomoć forši u  tri  godine može od ideje  do  
realizacije jednog takvog  smjera, ako  sve ide glatko, proteći. Dakle, govorimo o  
decentralizaciji, o ovlastima, i o tome da  slijedom toga mi se možemo uspoređivati bez 
problema  sa kim želimo, ali  budimo  svjesni malo šire situacije nego što je to  naša, a 
gospodine Pliško, evo, i vi i ja, znate da je  važno što  radimo i  da jako  radimo za osobe 
koje su nas najviše zadužile i ne samo  to, još puno drugih stvari  radimo, ali evo nekako 
kratko, jer tu  bije vrijeme. Ja sam siguran da će se vrlo  brzo i  realizirati posebna  dionica o 
kojoj je naš Komar pričao  i Hospiciji sa Porečkom i  pulskom biskupijom itd. Činjenica je da u 
Istri je 9 programa u socijalnoj i zdravstvenoj aktivnosti, a kada smo  već u toj zdravstvenoj 
aktivnosti, onda  reći ću  tu i gospodinu Branku Ružiću, da je proveden postupak javnoga 
nadmetanja i  da čekamo da  se radiologija sredi, pa  da se  onda  nakon provedenog 
natječaja i sami uređaji koji još nisu došli u Pulu montiraju, odnosno  stavljaju u  funkciju u 
prostorima, kao što  sam rekao, uređene radiologije.      

Za kraj hvala vam na konstruktivnoj  raspravi, hvala  vam na svemu što između  svih 
sjednica, odnosno u  dvije sjednice radite u smislu ideja, prijedloga i  svih onih konstruktivnih  
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vaših dobrih prijedloga što onda ja  pokušavam u skladu, kao što sam i prije  rekao u skladu  
i sa ovlastima i sa šoldima, uključiti u Proračun ili u aktivnosti ne ovoga Župana, nego ove 
Županije.   

/D.Kajin traži riječ i nastavlja, pa mu PREDSJEDNIK daje opomenu. 
/Ponovno vijećnik D.Kajin nastavlja pa mu Predsjednik daje drugu opomenu i upućuje 

ga da pročita Poslovnik/. 
Zatim daje na glasanje  Izvješće o radu Župana Istarske županije za razdoblje od  1. 

siječnja do 30. lipnja 2016. godine, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 30 glasova 
za,  bez glasova «PROTIV», 1 «SUZDRŽANIM» glasom, usvojila 

 
            I Z V J E Š Ć E 
 

o radu Župana Istarske županije od 1. siječnja do 30.lipnja 2016. godine 
 
AD – 5 Zaključak o usvajanju  Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 
             financijskog plana Županijske uprave za  ceste Istarske 
             županije za razdoblje od 01.01. do 30.06.2016. godine 
 
PREDSJEDNIK utvrđuje da nije potrebo obrazloženje pa otvara raspravu za koju se 

javlja vijećnik Boris Rogić. 
 
BORIS ROGIĆ, IDS-HNS-Zeleni: 
Iskoristio bih priliku da s ovog mjesta pozdravim jako dobru suradnju između Općine 

Kršan i Županijske uprave za  ceste Istarske županije. Naime, jedanput sam i s ove 
govornice govorio o problematici saniranja, odnosno  rekonstrukcije  županijske ceste na 
pravcu Vozilići – Šušnjevica – Kožljak, koja je započela zajedničkom suradnjom još i 2008. ili  
2009. godine, nastavilo  se 2014. i  2016. godine, upravo sada pred neki dan  se završila 
etapa rekonstrukcije  te  ceste i  svi tamo pogotovo zadovoljni iz  razloga što je sigurnost 
prometovanja apsolutno u  kvaliteti  porasla u odnosu na ono što je bilo s time da i u  2017. 
godini Općina Kršan također planira, a čuo  sam i od  gospodina ravnatelja,  da  i oni također 
planiraju opet u  2017. godini  zajedničkim snagama, zajedničkim sredstvima   nastaviti sa  
sanacijom te spomenute prometnice. 

               
Pošto se više nitko  nje javio za raspravu PREDSJEDNIK zaključuje  raspravu i daje  

na glasanje Zaključak o usvajanju  Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana 
Županijske uprave za  ceste Istarske županije za razdoblje od 01.01. do 30.06.2016. godine, 
te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština  jednoglasno usvojila  

 
    Z A K L J U Č AK 

 
o usvajanju  Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju financijskog plana Županijske uprave 
za  ceste Istarske županije za razdoblje od 01.01. do 30.06.2016. godine 

 
AD – 6 Prijedlog  Statutarne  odluke o izmjenama i dopunama 
             Statuta Istarske županije  
 
Skupština je  bez  rasprave  većinom glasova»ZA»,  1 glasom «PROTIV» i  bez 

«SUZDRŽANIH» glasova  usvojila  
 
    STATUTARNE ODLUKU 
 
                  o izmjenama i dopunama Statuta Istarske županije  

 
 U nastavku je  Skupština  bez  rasprave jednoglasno usvojila točke AD – 7 do 15: 
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 AD – 7 Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 
upravnih tijela Istarske županije 

 AD - 8 Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o osnivanju Lučke uprave Pula 
 

 AD - 9 Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Lučke uprave Pula 

AD- 10 Prijedlog Odluke o utvrđivanju mjerila za osiguranje sredstava za 
zadovoljavanje javnih potreba u djelatnosti predškolskog odgoja i obrazovanja u 
Istarskoj županiji, 

 AD – 11 Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o dodjeli stipendija 
studentima Istarske županije 

 AD – 12 Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o stipendiranju 
studenata slabijeg imovinskog stanja u Istarskoj županiji 

 AD – 13 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koncesiji u svrhu gospodarskog 
korištenja pomorskog dobra radi obavljanja djelatnosti uzgoja školjaka i bijele morske ribe u 
Limskom zaljevu- Cromaris d.d. 

 AD – 14 Prijedlog Odluke o davanju poslovnog prostora u Ispostavi Rovinj Istarskih 
domova zdravlja na uporabu Društvu osoba s invaliditetom – Rovinj 

 AD – 15 Prijedlog Rješenja o izmjenama i dopunama Rješenja o imenovanju 
predsjednika i članova Službeničkog suda Istarske županije Pazin, Tribunale per il personale 
impiegatizio della Regione istriana, Pisino 

D – 16 Prijedlog Odluke o obustavi isplate sredstava za redovito  
            godišnje financiranje  iz proračuna Istarske županije za 
            Bošnjačko demokratsku stranku Hrvatske – BDSH 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica SIŽ: 
Istarska županija zaprimila je dopis Državnog izbornog povjerenstva  koje je zatražilo  

da se Bošnjačkoj BDSH-au obustavi isplata sredstava iz Proračuna Istarske županije  dok ne 
izvrši svoje obveze sukladno odredbama zakona odnosno  da podnese financijska izvješća. 
Takav slučaj  smo, ako  se sjećate, imali smo  već u ranijem sazivu Skupštine IŽ gdje je  
jednom nezavisnom vijećniku bila obustavljena isplata. To financijsko  izvješće nije na 
vrijeme dostavljeno. Čim bude otklonjena  ta nepravilnost mi ćemo pokrenuti postupak prema 
Skupštini da se nastavi isplata naknade. 
 
 PREDSJEDNIK, zahvaljuje Vesni Ivančić i otvara raspravu za  koju  se javio  vijećnik 
Osman Dželil. 
 

OSMAN DŽELIL, IDS-HNS-Zeleni, naglašava da na prošlim izborima  predstavnik 
Bošnjačko  demokratske stranke Hrvate –BDSH nije ušao u Sabor i od DIP-a smo dobili  
obavještenje, odnosno  tumačenje od jednog dijela  djelatnika da osoba, odnosno  stranke 
koje nemaju zastupnika u Saboru ne moraju podnijeti izvješće, a također stranka koja ima  
prihod ispod  230.000,00 kuna na godišnjoj  razini  ne mora podnijeti izvješće. Radilo  se o 
dvostrukom tumačenju koje  nas je  zavaralo. Poslije smo dostavili izvješće i  radi  se o 
obustavi  3700,00 kuna, odnosno tri mjesečna  iznosa. Kada se s time prestane moći će se 
raditi. 
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PREDSJEDNIK, zaključuje raspravu i daje  na glasanje  Prijedlog Odluke o obustavi 
isplate sredstava za redovito godišnje financiranje iz proračuna Istarske županije za 
Bošnjačko demokratsku stranke Hrvatske – BDSH, te nakon  glasanja  utvrđuje  da je 
Skupština sa 32 glasova «ZA», 1 glasom «PROTIV» i 1 «SUZDRŽANIM» glasom , donijela  

 
O D L U K U 

 
o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje  iz proračuna Istarske 
županije za Bošnjačko demokratsku stranke Hrvatske – BDSH 
 
 U nastavku je Skupština  bez  rasprave jednoglasno usvojila  točke  pod AD - 17,18 i 
19 dnevnog red.: 

17. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o kriterijima i mjerilima, načinu financiranja i 
raspored sredstava za  decentralizirane funkcije za zdravstvene ustanove 2016. 
godine 

18. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prvih izmjena i  dopuna statusa prioriteta 
zdravstvenih ustanova u   vlasništvu Istarske županije  za  raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija 

19.  Prijedlog Odluke o  davanju suglasnosti na Odluke Upravnih vijeća i zdravstvenih 
ustanova u Istarskoj županiji  

 Time je iscrpljen  dnevni red i PREDSJEDNIK, zahvaljuje na uspješnom radu i 
zaključuje 34. sjednicu Skupštine Istarske županije. . 
 
 Sjednica je zaključena u 12, 30  sati. 
 
 
 
 
ZAPISNIK VODIO :                                                           PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                          VALTER DRANDIĆ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


